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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 6 Aralık 2023 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan, lütfen telefonlarımızı sessize alalım. 
Saygıdeğer katılımcılar, Batı VIP müze giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre, 13.25 itibariyle 
oturumumuzda 94 üyemiz vardır. Açılış nisabımız mevcuttur. Bilgi için toplantımızı 14 kulüp 
üyesi de bizzat katılarak izliyor. Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray YouTube kanalından 
takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül 
vermiş, hayatlarını armaya adamış, kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi 
başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 
şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 
toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, sizleri saygı duruşuna davet 
ediyorum. 
Vefat listesini yansıtabilir miyiz?  
Divan Kurulu üyelerimizden 3626 Mehmet Cemal Arel, 3788 Ateş Ünal Erzen, bildiğiniz üzere, 
1994-2000 yılları arasında Yönetim Kurulu üyeliği ve Yönetim Kurulu genel sekreterliği 
görevinde bulunmuştu. Değerli siyasetçi, Bakırköy Eski Belediye Başkanlarından. 4235 Erdoğan 
Tınaztepe, 4518 Salih Nuri Tüzel, avukat. 6386 İlhan Türegün. Kulüp üyelerimizden 9422 Talat 
Tığlı, 15158 Özlem Dinçer Evren. Buyurun oturabilirsiniz. Çok acı kayıplarımız. Ruhları şad olsun. 
Hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum.  
Toplantı gündemimize geçmeden önce bu Cuma oynayacağımız Adana Demirspor ve en 
önemlisi, Salı günü deplasmanda oynayacağımız Kopenhag maçında takımımıza sonsuz başarılar 
diliyoruz. Gündemimizle devam ediyoruz. Gündemi Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın Nilüfer 
Sanvar okuyacak. Buyurun. 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Divan Kurulu Gündem: 

1. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.
2. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi.
3. Kapanış

(Not: Divan Kurulumuzun Kasım ayı toplantısı kapalı oturum olarak icra edildiğinden,
tutanak oylaması yapılmayacaktır.)

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Notta da okunduğu üzere, kapalı oturumlardaki kayıtlarımız, gerek elektronik 
ortamda, gerek yazılı olarak, 10 yıl, meclis iç tüzüğünden alınmıştır bu. Suphi Batur başkanımız 
tarafından. 10 yıl süreyle saklanmak üzere, Divan Kurulu kasasında muhafaza edilecek. 
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Dolayısıyla geleneksel toplantı tutanak oylama takdimi, oya sunulması, yer almamaktadır. Şimdi 
gündemimize geçiyoruz.  
Pardon, okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. 
Gündemimin 2’nci maddesi ile devam ediyoruz. Pardon, birinci maddesi, Divan Başkanlığına 
gelen evrakın okunması. Sadece aramıza yeni katılacak olan Ocak itibariyle, yeni Divan üyeleri 
için, Sicil Kurulumuzdan bir evrak geldi. Bu evrağı yine Nilüfer Hanım okuyacak. Buyurun. Kapak 
sayfasını. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
5 Aralık 2023, Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığına, Sicil Kurulumuzun 4 Aralık 
2023 tarih ve 47 sayılı toplantısında almış olduğu kararla, tüzüğümüzün ilgili 118/5 maddesi 
gereğince, Divan üyesi olmaya hak kazanan 193 üyemizin isim listesi ekte takdim edilmiştir. 
Saygılarımla, H. Gürkan Eliçin, Sicil Kurulu Başkanı. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Aramıza 31 Aralık itibariyle vecibelerini yerine getirmiş olan 193 çok değerli, kıymetli Divan 
üyemiz katılacak, üyemiz katılacak. Divan üyelerine 25’nci yıl beratlarını vereceğimiz toplantımız 
ise, yıl döndükten sonra 13 Ocak Cumartesi günü Galatasaray lisesinde icra edilecek. Bununla 
ilgili saygıdeğer üyelerimize gerek toplantı akışı ve davetiyesi e-mail ve SMS olarak iletilecek. 
Bunu lütfen not alalım.  
Şimdi gündemimizin 2’nci maddesine devam ediyoruz. Sözü Saygıdeğer Başkanımız Dursun 
Aydın Özbek’e vermek istiyorum. Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım ve kıymetli Heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer 
hanımefendiler, beyefendiler, değerli Galatasaraylılar, hepinize saygılarımı ve selamlarımı 
gönderiyorum. 
Bugün yine bir Divan toplantısında birlikteyiz. Şimdi siz değerli Divan üyelerimizi, kulübümüzdeki 
son dönem gelişmeler hakkında bilgilendirmek istiyorum. 
Bildiğiniz gibi, Cumhuriyetin 100’üncü yılı vesilesiyle düzenlemeyi planladığımız 100 yılın gecesi 
etkinliğimizi ulusal yas nedeniyle ertelemiştik. Bu etkinliği, 12 Kasım günü gerçekleştirdik. 
Lisemizin bahçesinde gerçekleştirdiğimiz bu gece, her anı ile Cumhuriyetin yüzü 
Galatasarayımıza çok, çok yakıştı. Ben bu etkinlikte emeği geçen herkese buradan bir kez daha 
teşekkürlerimi gönderiyorum. Diğer bir konu değerli Galatasaraylılar, bildiğiniz gibi, 6 Şubat 
depremi ülkemizin %15’e yakın kısmını hasara uğrattı.  
Burada yaşayan kardeşlerimiz, evini barkını kaybetti, çoluğunu, çocuğunu, anasını, babasını 
kaybetti. Büyük bir dram yaşadık. Bu yaraları sarmak için de Galatasaray Spor Kulübü olarak, 
Türkiye'nin en büyük sivil toplum kuruluşu olmamız hasebiyle konuya el attık. Birinci günden 
itibaren, acil yapılması gereken şeyler vardı. Sosyal yardımları bölgeye en süratli yetiştiren 
kulüp, yine Galatasaray oldu.  
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Bu yeterli miydi? Hayır, yaptığımız konteyner kentler, hepsini devreye soktuk. Hepsi açıldı, şu 
anda insanlar içinde yaşıyor. Fakat değerli Galatasaraylılar, konteynerde yaşamın ne olduğunu 
anlamak için, oraya gidip görmek lazım. Bu yüzden, bölgenin hem sosyal manada, hem de 
ekonomik manada ayağa kalkması için ihtiyaç olunan şey, kalıcı konut. Galatasaray Spor Kulübü 
olarak, bu manada da devletimizin yanında yer aldık ve onlarla hazırladığımız protokol 
çerçevesinde, 300 tane kalıcı konutu yapmak üzere siz değerli Galatasaraylılardan ve 
Galatasaray sevenlerden bu felaketin yaralarını sarmaya yardımcı olmak isteyenlerden 
yardımlar toplamaya başladık. Bayağı da topladık. Buna bağlı olarak, Çevre Şehircilik Bakanlığı 
ve TOKİ ile beraber yaptığımız bir protokolü yarın Bakanlık nezdinde imzalayacağız. Yarın 
Ankara’dayız. Galatasarayın her zaman iftihar edeceği, Türk insanına, Türkiye’sine, Türkiye 
Cumhuriyeti’ne ne kadar sahip çıkan bir sosyal kurum olduğunu ispatlamak üzere, yarın 
arkadaşlarımla, Çevre ve Şehircilik Bakanlığında bu protokolü imzalamak için oraya gideceğiz. 
Bunu çok önemsiyorum. Çünkü, bu deprem felaketi, 6 Şubat’ta oldu. Bu felaketin yaralarını 
sarmak için, oluşan hava, yardım gönderme, yardım toplama havası giderek dağıldı ve 
unutulmaya başlandı. Halbuki şuna dikkat etmemiz lazım. Maalesef Türkiye'miz bir deprem 
kuşağı içinde, bugün hâlâ televizyonlarda ve kamuda tartışılan konu, bir İstanbul'da veya 
ülkemizin başka bir yerinde meydana gelecek depremin, meydana getireceği hasırlar, bu 
manada ne yapılması gerektiği konuşuluyor.  
Onun için biz Galatasaray Spor Kulübü olarak, bu manadaki çalışmaları, her zaman 
destekleyeceğiz ve bu konunun unutulmaması için de elimizden geleni yapacağız. İşte yarın 
Sayın bakanla beraber imzalayacağımız bu protokol ve bu yardım için topladığımız paranın bu 
işte kullanılması üzerine kendilerine takdim etmeye oraya gidiyoruz. 
Bunu bütün Galatasaraylılar, iftiharla telaffuz edebilir, söyleyebilir. Değerli Galatasaraylılar, 
futbol takımımız, her zaman olması gerektiği yerde, yani Şampiyonlar Liginde mücadelesine 
devam ediyor. Önümüzdeki hafta oynayacağımız maçta yine son dakikaya kadar mücadele edip, 
tarih yazacağımıza yürekten inanıyorum. Galatasarayımız her zaman Türkiye'nin gururu 
olmuştur. Öyle olmaya da devam edecektir. 
Değerli hazirun, şimdi biraz da devam eden projelerimiz hakkında sizleri bilgilendirmek 
istiyorum. Bildiğiniz gibi, 2022 Haziran’ında seçim çalışmalarımızda sizlere defaatle yapacağımız 
projelerin ne olduğunu, neler olduğunu, Galatasaraya ne faydalar getireceğini sürekli anlattık. 
Divan toplantılarında ve genel kurullarda da anlatmaya devam ediyoruz. 
Bu projelerin hepsi şu anda yürüyor. Tek tek üzerinden geçeceğim, size son gelişmeler hakkında 
bilgi vereceğim.  
En önemli projelerimizden bir tanesi, Kemerburgaz’da hayata geçirmeye çalıştığımız, Futbol, 
Akademi, Alt Yapı ve A takımın istifade edeceği tesisimiz. Bildiğiniz gibi yaklaşık 130 dönüm 
üzerinde, 130 dönüm civarında olan bir arsamızı Galatasaray kulübüne çok önceden yine benim 
başkanlığım döneminde kazandırmıştık. Sizleri de davet ettim oraya defaatle ve oradaki 
faaliyetlerimizi gördünüz.  
Değerli hazirun, buna gerek var mıydı, yok muydu? Bunu defalarca tartıştık. Buna gerek vardı, 
hem de öyle bir gerek vardı ki, bu gereğin ne kadar büyük olduğunu ve ne kadar elzem olduğunu 
anlamak için, Florya’ya gidip gezmek lazım. 40 sene evvel yapılmış, yapanlardan Allah razı olsun, 
yapanlara buradan abilerime büyük bir teşekkür gönderiyorum. O gün itibariyle, en modern 
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tesis olarak, Galatasaraya hizmet vermeye başladı. Ama değerli Galatasaraylılar, aradan 40 yıl 
geçti. 40 yıl geçti. 40 yıldan beri taş taş üstüne konmadı. Hiç kimse demedi ki ya bu tesis, yani 
bu Galatasaray bir dünya markası haline gelmiş, başarıdan başarıya koşuyor. Bu başarının en 
büyük etkenlerinden bir tanesi de dünya yıldızlarını bu kulübe getiriyorsun, bunlara nerede 
idman veriyorsun, nerede konaklatıyorsun diye de sorulmamış. 
Şimdi biz bu eksikliği, Yönetim Kurulu arkadaşlarımla beraber tespit ettik ve çalışmalarımıza 
başladık. Bildiğiniz gibi geçmişte bir Divan toplantımızı da kaba inşaatı bitmiş olan Kemerburgaz 
tesislerinde yaptık. Buradaki faaliyetlerimiz, son derece hızlı bir şekilde yürüyor. Şimdi iç 
kısmının teşrifine, soyunma odaları, fitness odaları, ofisleri yapmak üzere şu anda hareket etmiş 
vaziyetteyiz ve en kısa sürede de burayı bitirmeyi amaçlıyoruz.  
Sahaların imalatına da yağmur nedeniyle birkaç gün etkilendik, onun imalatına da hemen 
başlıyoruz. Niyetimiz bu sezon bitmeden oraya taşınmak.  
Değerli Galatasaraylılar, diğer bir projemiz, Florya. Kemerburgaz’ın bitirilmesinin aciliyeti, çünkü 
bir an evvel Florya’daki yerleşkemizi buraya taşımak istiyoruz ve en süratli, en çabuk şekilde 
taşımak istiyoruz. Çünkü daha önce de anlattım, Florya, Galatasarayın çıkış projelerinden bir 
tanesi. Hatırlıyorum, 2022 yılındaki Divanda, zaman zaman konuşurken, hep şu ifadeleri 
kullandım. Bildiğiniz gibi Galatasaray Spor Kulübü konsorsiyuma ait, konsorsiyumun içinde 
bulunan, Ziraat Bankası ve DenizBank’la bir yapılandırma anlaşması yaptı. Borçlarını erteledi, 
sıcak paralar aldı. Ne kadar yapılandırdık? Takribi 2 milyar 200 milyon lira mertebesinde bir 
borcumuzu yapılandırdık. O gün ben seçildiğimiz birinci günden itibaren dedim ki, hatta genel 
kurulda, seçimden önceki toplantılarda da hep şunu ifade ettim. Bizim behemehâl bu 
yapılandırma anlaşmasından çıkmamız lazım. Bunu sadece sizlere söylemedim değerli 
Galatasaraylılar, aynı zamanda ilişkili bankalarda da her gittiğimde, masaya oturduğumda, biz 
bu anlaşmadan çıkacağız kardeşim, bütün çalışmalarımı ona göre yapıyorum. Bütün projelerimi 
ona göre geliştiriyorum diye kendilerine de söyledim. O gün hatırlayacaksınız, o günün 
koşullarında, borçlanma faizimiz, TLref artı 1,5 şeklindeydi. O günkü şartlarda da TLref %8,5, 9 
mertebesinde devam ettiği için, birçok arkadaşım, sizlerin içinde de var. Ya niye çıkıyorsun 
anlaşmadan, işte 2030 yılına kadar bir anlaşma. %10 faiz bile değil, yani bunu kullan. Dedim ki 
arkadaşlar, bu bugün böyle. Böyle olmasına rağmen, senede 300, 350 milyon TL faiz ödüyoruz. 
O günkü koşullarda söyledim. Ben faizler böyle kalsa bile, buradan çıkacağım. Çünkü bu sadece 
faizle ilgili bir şart değil. Yapılan anlaşma çerçevesinde, eliniz kolunuz bağlı, yapacağınız bütün 
hareketler, bankaların kontrolünde, dolayısıyla kulübün lehine ve faydasına olabilecek birçok 
şeyi yapmanıza engel. 
Peki bugüne geldik. Bugün %40’ı aşkın, 41, 42 mertebesinde faiz ödüyoruz. Borcumuz da ortada, 
faizin nerede duracağı da belli değil. Nerede duracağı da belli değil. Şu anda bugün itibariyle, 
yaklaşık 900 milyon TL faiz ödeyeceğiz. Arkadaşlar, ya bir düşünün, ödeyeceğimiz faiz miktarı 1 
milyara dayanmış. Galatasaray Spor Kulübü ne yapmalı ki, önce bu faizi ödesin. Sonra sportif 
faaliyetlerine ayıracağı parayı bulsun, kulübü yönetsin, vergilerini ödesin, sıralama aşağı doğru 
geliyor. 
Onun içindir ki, onun içindir ki, Florya projesini hepimizin bugüne kadar verdiğiniz desteğe çok 
teşekkür ediyorum. Bundan sonra da el üstünde tutmamız ve önümüzdeki 20, 25 yıla damgasını 
vuracak bu projeyi desteklememiz gerekiyor. Riva projemiz var. Riva projemiz de hâlâ 130 tane 
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satılabilir villa Galatasaraya aittir. Bunun da takribi geliri, yaklaşık olarak 3 milyar TL 
mertebesinde. Maalesef satışlarda bir durgunluk var. Bildiğiniz gibi, konut kredilerine bağlı. 
Özellikle ikinci ev alınan bu bölgede. Konut kredileri şu anda bankalar tarafından verilmiyor. 
Verilse de faizi çok yüksek. Ona bağlı olarak satışlar yavaşlamıştır. 
Mecidiyeköy projemiz var. Mecidiyeköy projesi için de size anlatırken demiştim ki, bu 
Mecidiyeköy projesi, Galatasarayın motor projelerinden bir tanesi. Daha önce benim 
başkanlığım döneminde binanın kabasını yapmıştık ve cephesini de kapattık. Fakat öyle kaldı. 
Arkadaşlarımla beraber, seçildikten sonraki ilk hareketimiz. Buranın Galatasaraya faydalı 
olabileceği bir projeyi geliştirmek oldu. Onun için de 180 adet 1+1, 1+0, 2+1, 3+1 gibi, muhtelif 
ebatlardaki rezidans yapımına karar verdik. Yaptık ve bunların geliştirilmesi ve satılması 
çerçevesinde de büyük bir fon elde ettik.  
Florya’nın satın alınması ile ilgili bildiğiniz gibi 40 dönüm bize ait değildi. 40 dönümü de 
Galatasarayın tapusuna kavuşturduk ve buraya olan, almış olduğumuz 18 aylık krediyi, 6 ay gibi 
bir sürede, Mecidiyeköy’den oluşturduğumuz fonla kapattık. Yani şu anda elimizde, 60 dönüm 
borcu, harcı olmayan, bir Florya arsamız var. Üzerinde titriyoruz ve Galatasaraya faydası büyük 
olacaktır. Onun için de çalışmalarımız bu manada devam ediyor. 
Galatasaray Adası ile ilgili gelişmelerimiz var. Adayı bildiğiniz gibi 2 senedir, yazın hizmete 
soktuk. Yapılması gereken, arkadaki küçük havuzun da üzerinin kapanması ve bir etkinlik alanı 
haline getirilmesi lazım. Kazıklar çürümüş, döşemeyi açtık. Yeniden orada faaliyete başlıyoruz 
şimdi, arka tarafı da gerektiği gibi, yapıp, kapatıp bir 1000 metre kare civarında bir etkinlik 
alanımız oluyor. Yine Galatasarayın işleteceği, yine Galatasarayın Galatasaraya fayda üretecek 
bir mekân.  
Bu arada bu kış da size hizmet vermek üzere, yukarıdaki restaurantın çevresini kapatıyoruz. Kışın 
bile kullanmak üzere, 10 günlük bir ara verdik. Bu değişikliği yapıyoruz. Kışın da adamız açık 
olacak ve sizlere orada hizmet vermeye devam edecek. 
Değerli Galatasaraylılar, en önemli projelerimizden bir tanesi de bildiğiniz gibi, stattan Cendere 
caddesine doğru inen, 60 dönümlük bir araziyi 49 yıllığına Galatasaray Spor Kulübüne 
kazandırdık. Bu arazideki amacımız, daha önce yapmamız gereken, taahhüdümüz olan, bir kapalı 
spor salonu ve salon sporlarının burada toplandığı, yüzmesinden tutun, voleyboluna kadar, 
toplandığı bir spor kompleksi şeklinde yapıyoruz. Buna gerek var mıydı derseniz, evet bizim tesis 
eksiğimiz bir tek futbolda değil ki, Burhan Felek’te yüzme yapıyoruz. Allah aşkına gidin bir bakın. 
Gerçi şimdi içine girdik, düzenlemeye çalışıyoruz ama ifade ettiğim şeylerin, ne kadar önemli 
olduğunu anlamak için, ben sizden rica ediyorum. Hepimiz Galatasaray Spor Kulübünün 
üyeleriyiz. Bir dünya markası haline gelmişiz, bunu daha ileriye götürmenin nasıl olacağı 
konusunda, sizin fikirlerinizden de istifade etmek üzere, mevcut tesislerin gidip gezilmesi lazım. 
Galatasarayın, Galatasaray Spor Kulübünün yüklendiği misyon, olimpik sporları Türkiye'ye 
getiren bir kulüp olarak, büyük bir görevimiz var. Büyük bir görevimiz var. Bu misyonu yerine 
getirmek için, bu sporları Türkiye'ye getirdik. Tamam. Ama bunların yaşaması, gelişmesi ve 
dünya çapında bu branşlarda da başarılı olmamız için, eksiğimiz tesis. Bugün kara kara 
düşünüyoruz. Basketbol Florya’da inşaata başladığımız zaman, oradaki istifade ettiğimiz bir 
kapalı salonumuz var. Zaten yetmiyor, alt yapıya yetmiyor, bugün dahi fellik fellik salon arayışı 
içindeyiz. O belediyeye gidiyoruz, bu belediyeye gidiyoruz. Bize salon kiralayın diyoruz. Ya, 
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Galatasarayın böyle mi olması lazım? Son dönem, amatör şubeler üzerinden yapılan eleştiriler 
üzerine. Sizlerle bu konuyu da paylaşmak istiyorum. Biraz önce izah ettim. Kemerburgaz’daki 
yaptığımız tesis, tamamen alt yapıya yani A takımıyla beraber, alt yapıya, akademiye ve futbolcu 
yetiştirmek üzere, gençlerimizi orada eğitmek üzere yapmaya kalktığımız bir tesis. Stadın 
yanındaki kısım da basketbol maçlarını oynayacağımız, voleybol maçlarını oynayacağımız, 
antrenmanlarını yapacağımız, judoyu, yani bunları bir araya toplayıp, daha efektif bir yönetim 
planlaması içindeyiz. 
Judoyu Anadoluhisarı’nda bir yerde oynuyoruz. Yüzmeyi karşı tarafta, Altunizade’de bir yerde 
yapıyoruz. Bu konuda size sunduğumuz projelere dikkat ederseniz, gerek Kemerburgaz, gerek 
stadın yanındaki yer itibariyle, amatör sporlara ne kadar önem verdiğimizi anlamanızı rica 
ediyorum. Ali Sami Yen ve arkadaşları tarafından misyon olarak hedeflenmiş konu, benim ve 
Yönetim Kurulu arkadaşlarımın birinci önceliği. Onun için profesyonel ve amatör ayrımı 
yapmadan, bütün spor dallarında, en başarılı, en iyisini yapmak üzere hareket ediyoruz ve 
Yönetim Kurulu arkadaşlarımla, elimizdeki bütün şartları, elimizdeki olan, olmayan bütün 
imkânları kullanmak suretiyle bu spor dallarını, Galatasaray Spor Kulübüne yakışır bir şekilde 
yapılması için hareket ediyoruz. 
Bu şubelerde, buralarda spor yapan Galatasaray kültürü ve aidiyeti ile yetişen, pırıl pırıl 
Galatasaraylı gençlerin her birine karşı, çok büyük bir sorumluluğumuz var. Örneğin, Taçspor 
tesislerinden her sene yaklaşık, 500’ü lisanslı, 6 bin civarında kursiyer evladımıza spor yapma 
imkânı tanıyoruz. 
Zamanında bu tesisin Galatasaraya kazandırılmasında verdiğim katkıyı bilenler, benim için bu 
tesisin ne kadar mühim olduğuna hakimdirler. Çünkü, ben amatör spora inanan bir amatör 
sporcuyum, gençlik yıllarında amatör sporu, amatörlüğün ne demek olduğunu çok iyi bilen 
birisiyim. 
Kadın futbol takımımız, liginde, liderliği devam ettiriyor. Judoda geçen hafta hem kadın hem de 
erkekte Türkiye şampiyonu olduk. Başta Semih hocamız olmak üzere, buradan bir kez daha judo 
takımlarımız için, sizlerden kuvvetli bir alkış istiyorum değerli Galatasaraylılar. 
Sutopu takımımız geçen sene finalde bizi geçerek, Türkiye şampiyonu olan Enka’yı eleyen, Len 
kupasında Enka’yı eleyen, saf dışı bırakan Valetta’yı Malta’da yendi. 9 Aralık’ta bir kez daha 
kazanarak namağlup yarı finale Avrupa'da ulaşacağımızdan da şüphem yok. 
Erkek voleybolda Avrupa'da yolumuza devam ederken, Türkiye’de de 3’üncü sıradayız.  
Yüzmede seneler sonra kazandığımız şampiyonlukları kalıcı hale getirmek için Burhan Felek’e de 
demin ifade ettim, restorasyon çalışmalarını yapıyoruz. Gerçekten Burhan Felek’in durumu bize 
yakışmıyor, onun için de çalışmalarımız başladı orada.  
Kadın voleybolda beklentimizin gerisinde kaldık. Ancak gerekli yol planımızı yaptık ve ilerliyoruz. 
Ben tüm bu şubelerimizde görev yapan arkadaşlarıma, sporcularımıza, bu şubelere destek veren 
sponsorlarımıza buradan büyük bir teşekkür gönderiyorum. 
Erkek basketbol takımımız, bundan yaklaşık 2 sene önce, Erden Timur kardeşimin dahil 
olmasıyla, bir yeniden yapılanma sürecine giren takımımız, bu sene de bu yapılanmayı devam 
ettirerek sezona başladı. Bu sene Galatasaray Ekmas adıyla yeni sponsorumuzla yola çıktık. Sağ 
olsun, Erden kardeşim her ne kadar futbol tarafında ciddi mesai harcasa da elini 
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basketbolumuzun üstünden hiç çekmedi. Ben sevgili Erden’e ve NEF markasına bize verdikleri 
destek için de teşekkür ediyorum. 
Hedefimiz, hedefimizi ligi ilk 4 sırada bitirmek ve European Champions Ligde final four oynamak 
üzere de belirledik bu arada.  
Bu hedefle belirlediğimiz bütçe ile kurduğumuz kadro, bizi özellikle Türk oyuncu kalitesi ile 
Türkiye'nin en önemli kadrolarından birisi haline getirdi. Yabancı oyuncularımız da yine aynı 
şekilde potansiyelleri ve takım içindeki görevleriyle büyük katkı sağlayacağına inandığımız 
basketbolcular arasından seçildi. 
Bu kadronun kâğıt üzerinde vadettiği potansiyeli bugüne kadar sahada bize sunduğunu 
söylememiz mümkün değil. Bu sorunu çözmek amacıyla, idari birtakım değişikliklere gitme 
kararı aldık ve genel menajer olarak Ömer Yalçınkaya’yı göreve getirdik. Bu karar basketbolla 
ilgili, hepimizin, ilgili yönetici arkadaşlarımızın uzun zamandır üzerinde istişare ettiği, tümüyle 
performansa bağlı idari bir karardır. Ömer Yalçınkaya, tecrübesi, Galatasaray kulübünü ve 
kültürünü tanıması, şu an ihtiyacımız olan takımdaşlık ruhunu takımımıza getireceğine 
inandığımız ve kendisine güvendiğimiz için bu göreve getirilmiştir. Ben de kendisiyle daha önceki 
başkanlığım döneminde çalıştım. Hatta beraber Eurocup şampiyonu olduk. Bir sonraki dönemde 
de Euro League’de mücadele ettik. Kendisi erkek ve kadın basketbol takımımızı ayrı dönemlerde 
Eurocup şampiyonluğunu kazanırken, idari kadroda görevde yer almıştır. Ben bu konuda her 
yapıcı eleştirinin dikkate alınması gerektiğine inanıyorum. Ama, ama eğer konu bu insanın 
Galatasaraylılığını, dürüstlüğünü sorgulamak noktasına geldiyse, burada öncelikle siz değerli 
üyelerimizin, sonra tüm Galatasaraylıların buna dur demesi gerektiğini düşünüyorum. 
Bu değişiklik üzerinden, liseli, lisesiz söylemiyle bizleri ayrıştırma gayretinde olan kişileri de 
gördüğümü üzülerek söylemek istiyorum. Şimdi değerli hazirun, göreve geldiğim birinci günden 
beri söylediğim bir şey var. Galatasarayı ayrıştıran, her konunun karşısında dimdik ayakta 
durmamız lazım. 
Her konuyu fırsat bilip, her konuyu gündeme getirip, Galatasarayı bölmeye, ayrıştırmaya 
çalışanların, biz yönetim olarak karşısındayız, sizlerin de karşısında durmasına büyük ihtiyaç 
olduğunu düşünüyorum. Bu çalışmalar içinde olanlara verilecek en güzel cevap, ilk günden beri, 
ilk günden beri, hep ifade ettiğimiz sevgi ikliminin ve tek yumruk olarak korunmaya, tek yumruk 
olma durumumuzu korumaya devam etmemiz gerekmektedir. Biraz önce detaylı şekilde 
anlattığım ve belki önümüzdeki 25, 30 yılımızı güvence altına alacak projelerimizin ancak bizlerin 
bir bütün olması durumunda hayata geçebileceğini ve bu hedeften asla vazgeçmememiz 
gerektiğini de bir kez daha ifade ediyorum. 
Gerçekten bu projelerin yapılması, bu projelerin hayata geçmesi, önünde bir tek engel var. Bir 
tek engel var. O da topluluğumuz içinde, camiamız içinde oluşturmaya çalıştığımız ve büyük 
ölçüde sizin katkılarınızla başarılı olduğumuz bu sevgi ikliminin ve barışık olmanın devam etmesi 
lazım. Aksi takdirde, değerli Galatasaraylılar, Yönetim Kurulu, ben, arkadaşlarım, biz ne yaparsak 
yapalım. Eğer bu huzuru sağlayamazsak, eğer bu huzur devam etmezse, bir çekişmeler, bölünme 
çalışmaları, bunlar devam ederse, bu projelerin hiçbirisi olmaz. Sizler de bizler de, yönetim 
olarak bu projeler için büyük emek sarf ettik. Sonuna geldik. Sonuna geldik, yani o kadar her şeyi 
hazır, o kadar, yani bunun hep beraber gururunu taşımalıyız. Bugün inanın, spor kulüpleriyle 
yaptığımız toplantılarda veya kamuya gittiğimiz zaman, ilgili bakanlarla, yöneticilerle 
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konuştuğumuz zaman, bir şeyi tespit etmiş durumdayım. Sizler de duyuyorsunuzdur. Rakip 
takımımızın başkanları da söylüyor. Ya Galatasaraya helal olsun ya, Galatasaray bir araya geldi, 
tek yumruk oldu, demiyorlar mı? Demiyorlar mı? Arkadaşlar, camiamızın iftihar edeceği bir 
durum. Camiamızın memnun olacağı bir durum bu. Ne pahasına olursa olsun, bunu korumamız 
gerektiğini düşünüyorum. Başarıya giden yolun anahtarı budur.  
Değerli hazirun, sizlerin de desteği ile en kısa zamanda, projelerimizi tamamlayarak, finansal 
özgürlüğümüze ulaşacak ve başarılarımıza süreklilik kazandıracağız. Yine şu noktaya da işaret 
etmek istiyorum. Yine amatör sporlarla ilgili, hatırlarsanız, 2022 seçim döneminde, hep size bu 
projelerden gelecek, istihsal edilecek fonların, paraların nasıl kullanılacağı konusunda bilgiler 
aktardık. Bir an o şemayı gözünüzün önüne getirin. Ne diyordu orada, efendim amatör sporlar, 
bu bir fona konacak gelen para, bu fonun sadece getirisi kullanılacak. Çünkü önemli bir para. 
Getirisi ile beraber, işte voleybola yüzde şu kadar, basketbola şu kadar, sutopuna bu kadar, 
efendim judoya bu kadar diye anlattım ben sizlere. Şimdi hedefimiz böyleyken, yaptığımız 
projeleri, işte bir kısım yeni arsa edinilmesi, yeni tesis yapılması, bunların hepsi orada var. Bizim 
bu söylemin, amatör sporlara ne kadar önem verdiğimizi, amatör sporların uzun yıllar 
Galatasarayda, Galatasaraya kupalar getirmesi için gerekliydi. Hiç kimse tereddüt etmesin bu 
konuda, hiç tereddüde mahal yok. Biz bu projeleri yapacağız ve size de vadettiğimiz gibi, bu 
amatör sporlarla ilgili, büyük bir desteği de getireceğiz. 
Değerli hazirun, yaptığımız işleri, yaklaşık 1,5 seneden beri, bu gururlandığımız görevi bize 
verdiniz. 1,5 seneden beri, size verdiğimiz sözleri yerine getirmek, size verdiğimiz sözlerin 
arkasında hep durduk. Birinci amacımız, sizlere mahcup olmamak. Bize verdiğiniz emanetin o 
kadar büyük değeri var ki, o kadar önemli bir emanet ki, bunun farkındayız ve emanetiniz 
başımızın üstündedir, hiç merak etmeyin, Galatasarayın emanetini en iyi şekilde koruyan bir 
Yönetim Kurulum, ben ve arkadaşlarım var.  
Değerli hazirun, bir senenin sonuna geldik. 2023 yılının umarım sağlığınız ve sıhhatiniz açısından 
iyi geçmiştir. Yeni gelen 2024 yılının da Galatasaraya, sizlere ve camiamıza, huzur, barış ve sevgi 
getirmesini diliyorum. Hepinize saygılarımı sunuyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e, hem yeni yıl temennisi, hem de yapmış olduğu detaylı 
sunum için teşekkürler. Yönetim Kurulumuzdan başka bir katkı ya da sunum yoksa, 
gündemimize devam ediyoruz, konuşmacılarla. İlk 3 konuşmacıyı anons ediyorum. İlk sırada 
Sayın Sedat Doğan, ikinci sırada Sayın Taner Aşkın, üçüncü sırada Sayın Serol Acarkan. Toplam 9 
konuşmacımız, sırası geldikçe sıradaki konuşmacıları anons edeceğiz. Buyurun Sayın Sedat 
Doğan. 
 
Sedat Doğan 
Çok değerli Galatasaraylılar, huzurlarınızı yine süper kupa maçıyla ilgili olarak işgal ediyorum. 
Ama konuşmama başlamadan önce, iki makama ve iki yönetime teşekkür etmek isterim. 
Birincisi, Sayın Başkanımıza ve Yönetim Kuruluna teşekkür ediyorum. Divan Kurulumuzun almış 
olduğu kararın uygulanması için ben ellerinden geleni yaptıklarını görüyorum. Hem basın 
önünde, hem de basına yansımayan yerlerde. Diğeri de Sayın Divan Başkanlığımıza teşekkür 
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ediyorum. Geçen toplantıda ve toplantı sonrasında, yine bu konunun kamuoyuna duyurulması 
ve bunun takibi konusunda yaptıkları çabalardan ötürü.  
Şimdi önce bir tespit yapmak lazım. Biz tam 1 ay önce, kapalı bir toplantı yaptık. Yapmış 
olduğumuz bu toplantıda birtakım kararlar aldık ve bu aldığımız kararlar ve toplumdan daha 
doğrusu, toplumu yönetenlerden, kurumları yönetenlerden yapmış olduğumuz talep, son 
derece halisane, Türkiye Cumhuriyetinin, Türk milletinin, birlik ve beraberliğini korumasına, 
pekiştirmesine ve bunu daha da güçlendirmesine yönelik bir talepti. Bizim bu talebimiz, diğer 
camialar tarafından da dile getirildi. Beşiktaş camiası, Divan Kurulu Başkanı aracılığıyla, bu 
konuyu desteklediğini, bu maçın Türkiye'de oynanması gerektiğini ifade etti. Onun hemen 
arkasından Trabzonspor Divan Kurulu Başkanı, neredeyse, sizlerin aldığı, Divan Kurulumuzun 
aldığı kararın benzerini, basın açıklamalarıyla, kamuoyuna ilan etti ve bu maçın Türkiye'de 
oynanması gerektiğini söyledi. Hatta o kadar bizim talebimiz yönünde bir çağrıda bulundu ki, biz 
ne demiştik? Milli birlik ve beraberliğin anayasadaki teminatı ve göstergesi, Cumhurbaşkanlığı 
makamıdır. Dolayısıyla bu ülkeye hizmet eden insanları bir araya getirecek, bir organizasyon 
yapılsın ve bu organizasyon Cumhurbaşkanlığının da katkılarıyla, Cumhurbaşkanlığına tahsis 
edilecek belli bir kontenjanla yapılsın demiştik. Aynısını Trabzonspor kulübü dile getirdi. Yine 
Bursaspor kulübü aynı yönde bir açıklama yaptı. Fenerbahçe kulübü biliyorsunuz bizden bir gün 
önce ama bizim toplantı çağrımızı bilerek, oradaki bazı vatansever Fenerbahçelilerin yapmış 
olduğu girişimle, Yönetim Kurullarının bulunduğu ortamda, hiç kimsenin itirazı olmadan, oy 
birliği ile bu maçın Türkiye'de oynanmasını karara bağladılar ve ilan ettiler. Bununla da kalmadı, 
basın mensupları, Türkiye'deki önemli basın mensupları ve spor basınından bahsetmiyorum 
sadece, İsmail Küçükkaya gibi, Serol Mütercimler gibi, önemli isimler. Adını unuttuğum başkaca 
basın emekçileri de var. Spor basınının yanında, bu maçın Türkiye'de oynanması gerektiğini, 
yüzüncü yıl olması hasebiyle, bunun bir sembol maç olması sebebiyle, Türkiye'de oynanması 
gerektiğini ifade ettiler. Milyonlarca insan, sadece Galatasaraylılar, Fenerbahçeliler değil, bu 
vatanın evlatları da aynı yönde sosyal medyada veya başka ortamlarda görüşlerini beyan ettiler. 
Fakat maalesef bir kişi var. Bu kişi Türkiye Futbol Federasyonunu şu anda yönetmeye çalışıyor, 
bu kişi, ya egosundan, bilemiyorum. Ya da birtakım mahfillerde, birtakım sosyal medya 
ortamlarında söylendiği gibi, futbolla veya futbol camiasının çok içinde olan kişilerle 
konuşabilirsiniz, bu kulislerde dönüyor. Birkaç kişinin Suudi Arabistan’da yapılacak maçtan elde 
edecekleri gelirleri korumak için, bu kişi ısrarla Türk milletinin talebine, bütün camiaların 
taleplerine gözünü yumuyor, arkasını dönüyor ve bu maçı illa biz orada oynayacağız diye 
ifadelerde bulunmaya devam ediyor. 
Şimdi bununla da kalmıyor. Birazdan değineceğim, bu konulardaki en net açıklamaları 
Galatasaray Spor Kulübünün Sayın Başkanı yaptı, bugüne kadar. Başkanımızın yaptığı 
açıklamalarla ilgili de beyanları var. Biz birazdan bunu konuşacağız ama, hukuki tarafını, sosyal 
tarafını, şunu söylemek lazım. O kişi orada, bir vekaletle oturuyor. O vekaleti veren, spor 
kulüplerinin yönetimleri. Onu oraya seçiyorlar. Bu bir genel vekalet. Spor kulüplerinin 
yönetimlerini ise, camiaları seçiyor, o da bir vekalet. Vekalet akti, vekalet sözleşmesi öyle bir 
akittir ki, siz vekil edenin iradesi dışında bir şey yapamazsınız. Burada tüm camialar, istisnasız 
olarak bu maçın burada oynanmasını söylüyorken, Türk milleti, bu maçın burada oynanmasını 
istiyorken, siz bu vekalete aykırı olarak hareket edemezsiniz. Böyle bir hakkınız yok. Bu birincisi, 
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ikincisi. Yine bu işin parasal kısmı ile ilgili olarak yine vekalet konuşuyoruz ya, dedi ki, Mehmet 
Büyükekşi, bu maça dedi en büyük parayı Suudi Arabistan verdi dedi, yani Türkiye'nin birtakım 
değerleri, satılıkmış, değilmiş, onu bir kenara bırakın. Demek ki en yüksek parayı kim veriyorsa, 
siz vekaleti bu şekilde kullanacaksınız. Yani Eskimolar çıkıp da en çok parayı verseydi, 
Antarktika’da mı oynatacaktınız maçı? Bu sadece sarkastik bir yaklaşım değil, hukukçu olarak 
söylüyorum bunu size. Çünkü bu mantık, olayı oraya evirir. Siz vekaleti iyi niyetle kullanmak 
zorundasınız. Hüsnüniyetle kullanmak zorundasınız. Kaldı ki, Sayın Başkanımız, gerek geçen 
seferki kapalı Divan toplantısında, gerek daha sonraki basın açıklamalarında, bu konu ile ilgili de 
bir vekalet vermediklerini ifade etti. Öyle değil mi Sayın Başkanım? Doğru. Fenerbahçe kulübü 
de aynı şeyi söylüyor. Basından izlediklerimiz. Şimdi bizim kulübümüz bir başvuruda bulundu 
değil mi Sayın Başkanım? Bu maçın burada oynanması için. Çok güzel. Yazılı olarak değil mi Sayın 
Başkanım. Şimdi Mehmet Büyükekşi denilen arkadaş, bunların da yapılmadığını ifade ediyor. Bir 
konuya geleceğim ama öncelikle değerli Galatasaraylılar, şimdi bu konuda ne yapmamız, artık 
bu saatten sonra, o kendi yerinde sağlam duruyor. Biz de kendi yerimizde sağlam duruyoruz. Bu 
iş daha bitmedi. Sen 4, 5 günde bir açıklama yaptın diye, bu maç Suudi Arabistan’da oynanacak 
diye, biz buna razı değiliz daha, öyle bir şey yok ve şimdi ne yapmamız gerektiğini bizim resmi 
internet sitemizdeki, tarihçemiz, ilk yıllar, buradan size birkaç bir şey okuyacağım. Çok kısa, 
merak etmeyin, uzun değil. Buradan anlayacağız ne yapmamız gerektiğini.  
Bunlar Ali Sami Yen Başkanımızın sözleri ve anılarından alınmış şeylerdir, değerli 
Galatasaraylılar. Herkes futbol oynamak için yine Grand cour’a toplanır, oysa o dönemin ikinci 
Abdülhamid idaresi, spor kulüplerini kurmak bir yana, gençlerin bir araya gelmesini bile 
yasaklamaktadır. Devam ediyor Ali Sami Yen. Ali Sami Yen’in deyimiyle, bu takımları oluşturan 
çocukların arasında, Alexandre Dumas’nın 3 silahşörlerine benzer bir bağlılık vardır. Kimi zaman 
hakaretlere, hakaretlere uğrayan, kimi zaman dövüşmek zorunda kalan. Kimi zaman tutuklanıp, 
tutuklanıp, okuldan uzaklaştırılan bu çocuklar, bağlılıktan doğan gücü keşfederler. Demin 
başkanımız konuşmasını öyle bitirdi. Bağlılıktan doğan güçten bahsetti. İkinci Abdülhamid’e okul 
ve öğrenciler aleyhine jurnal verilmesi sonucunda, okul dışında da futbol oynanması engellenir. 
Ancak Ali Sami Yen ve arkadaşları, hapsedilmeyi, sürülmeyi, göze alarak her hafta İstanbul'un 
başka bir çayırına giderek, gizlice futbol oynarlar ve bitiriyorum, tarihçemizden, resmi 
sitemizden. Hafiyelerin takibi veya hapse atılmak tehlikesi, Galatasarayı efendilerinin futbol 
aşkını söndüremez. Hiçbir baskı, Galatasaray kulübünün bu gençlerle doğmasını engelleyemez. 
Galatasaray, direniştir. Galatasaraylılar. Bu bizim mottomuzdur. Yüzyıllardır biz buna bağlı 
kaldık. Hiçbir zorbalığa, hiçbir dayatmaya Galatasaraylı boyun eğmedi bugüne kadar, biz de 
eğemeyiz. Eğer biz o tarihin mirasçılarıysak, hiçbir zorbalığa boyun eğemeyiz. Bakın demin, yine 
Sayın Başkanım ilham verdi, bir konudan bahsetti. Depremle ilgili. Dedi ki Sayın Başkan, biz 
sosyal olarak da Türkiye'yi ileri götürmek için, üzerine düşeni ilk yapan kulüp olduk. Öyle mi 
başkanım? Bu ülkeyi korumakla alakalı bir şeydir. Bir ülkeyi korumak, sadece vatanın sınırlarını 
askerle korumak değildir. O vatanı niye koruyorsunuz? Üstünde ekonomik olarak, sosyal olarak, 
gelişmek için koruyorsunuz, müreffeh yaşamak için koruyorsunuz. Bir ülkenin fabrikalarını 
koruyorsunuz, vatandaşının canını koruyorsunuz. Doktorunu koruyorsunuz, hastanesini 
koruyorsunuz, itfaiyenizle ağaçlarını koruyorsunuz, ormanlarını koruyorsunuz. Peki, bu süper 
kupa 100’üncü yılın süper kupası. Herkes 100’üncü yılı kutluyor değil mi? Bir değer olarak ortaya 
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koyuyor. 100’üncü yılın bu maçı bu değer, somut olmadığı için, dokunamadığımız için mi bu 
değere, bunu korumayacaksınız?  
Bunu herkesin çok iyi düşünmesi lazım ve Galatasaray kulübü, Sayın Başkanım, bu maçı ya 
burada oynar ya da burada oynar. Bunun başka bir yolu yoktur. Aynı şey, ben inanıyorum ki, 
rakibimiz Fenerbahçe kulübü için de geçerlidir. Yönetimler arasında kalp kırıklıkları olabilir. 
Oradaki başkanlarını, Yönetim Kurulu üyeleriyle ilgili, çeşitli konularda bizim rezervlerimiz 
olabilir. Ama milli bir konuda, herkes kırmızı beyazdır, onlar da öyle, biz de öyleyiz, Beşiktaş da 
öyle, Trabzon da öyle, Bursa da öyle. Aklınıza gelebilecek her kulüp aynı şeyi, düşünüyor, her 
taraftar aynı şeyi düşünüyor. O yüzden Sayın Başkanım, hukuksuz olarak yapılan bu konuda, 
sadece camianız değil, bütün milletiniz arkanızda, hepimiz emrinize amadeyiz, gerekiyorsa, 
hukuken, gerekiyorsa, sosyal olarak arkanızdayız, yanınızdayız, bu işin gereğini lütfen yapmanızı 
rica ediyoruz. İstirham ediyoruz sizden. Sizin çağrılarınız, bizim çağrılarımızdan daha güçlü, daha 
değerli. Bakın biz para pul istemiyoruz, öyle mi Sayın Başkanım, biz hatta diyoruz ki Divan Kurulu 
olarak, camia olarak, burada yapılacak olan maçın biletlerinin %10’unu, 20’sini 
Cumhurbaşkanlığına tahsis edin, o geliri de istemiyoruz. Yeter ki bu maç, milli birliğimizin bir 
sembolü haline gelsin, çağırın tıp mensuplarını, pandemilerde, bütün felaketlerde, bizim 
yanımızda duran tıp çalışanları, öğretmenleri, şehit yakınlarını, gazileri, biz bu parayı 
istemiyoruz. Bunu Cumhurbaşkanına tahsis edin bu biletleri, bedava şekilde o insanları, buraya 
bu maça çağırın. Bu kupayı Türkiye'de, Sayın Cumhurbaşkanı versin. Milli birlik ve beraberliğin 
anayasadaki sembolü. Biz devletimize karşı bir şey yapmıyoruz. Devleti yönetenlere karşı da bir 
şey istemiyoruz. Tam tersine, onları güçlendirmek istiyoruz. Çünkü nasıl ki Sayın Başkan, 
Galatasaray birlikle bir yere gidebilirse, millet, Türkiye Cumhuriyeti devleti de bu birlikle bir yere 
gidebilir. Aynı sizin söylediğiniz gibi. Dolayısıyla Sayın Başkanım lütfen bu kürsüden, Sayın 
Cumhurbaşkanına ve vatansever tüm siyasetçilere buradan bir çağrı yapın, taraftarımıza bir 
çağrı yapın, bu konuda herkes, elini bu işin üzerine koysun. Şimdi bir konu daha var. Bu konu 
Sayın, Sayın demeyeceğim. Mehmet Büyükekşi ile alakalı. İçinizde değerli Galatasaraylılar, 
burada Galatasarayın en eski üyeleri var. Ananelerini en iyi bilen üyeleri var, Galatasarayımızın, 
tarihini en iyi bilenleri var. Galatasaray Başkanına, herhangi bir kimsenin, üstü kapalı veya açık, 
yalancı demesini içinizde sindirebilen var mı? Yok değil mi? Hiç kimse Galatasaray Başkanına 
yalancı diyemez, açık ya da kapalı ve bu konu Sayın Dursun Özbek’in şahsı ile alakalı değil, 
kurumsal bir konudur. Biz Galatasaray Başkanını doğruyu söyleyen adam olarak tanırız ve ona 
göre onun önünde set çekeriz. Kendisine hiç kimse dokunamaz. Şimdi Sayın Başkan, bu konuyla 
ilgili birçok açıklama yaptı basında. Bunların tamamını Mehmet Büyükekşi, yalanladı. Açık veya 
kapalı. Doğruyu söylemiyorsunuz dedi. Siz buna onay verdiniz dedi. Sayın Başkanımız ne 
dediyse, bunun tersini söyledi. Ben bunu kabul etmiyorum, sizin etmediğiniz gibi. Bu kişi, 
muhtemelen Abdurrahim abi de burada, bizim yönetimimiz döneminde başvurdu ve o dönemde 
TİM başkanıydı, kendisini saygın bir kişi olarak tanıdık ve bunun üye olmasına engel bir durum 
görmedik. Başvurusu bizim zamanımızda, ya bizim zamanımızda alındı ya da bir sonraki dönem 
alındı. Hatırlamıyorum. Kusura bakmayın. Hiçbir Galatasaray üyesi, Galatasaray Başkanına 
yalancı diyemez. Bizim içimizde olan hiç kimse, Türk milletinin haklı taleplerini, birtakım 
sebeplerle görmezden gelemez. Dolayısıyla ayın 11’ine kadar kendisine süre, Sayın Başkan 
tekrar ediyorum, kurumsal bir konudur. Şahsınızla alakalı değil. Pazartesine kadar, başkanımıza 
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yaptığı iftiraları ve başkanımızı açık kapalı yalanlamalarını geri almadığı sürece ve bu maçı 
Türkiye'de oynatma kararını vermediyse, şu anda iki imzalı, bu arkadaşın, bu kulüpte, bu kadar 
namuslu, şerefli vatansever kişilerin ismiyle isminin aynı yerde olmasını biz kabul edemiyoruz. 
Divan Başkanım, Aykutalp abi, size teslim ediyorum. Bu bir disiplin dilekçesidir. Bu şahsın bu 
kulüpten atılmasıyla ilgili, gerekli disiplin mekanizmasının çalıştırılması dilekçesidir. Lütfen bunu 
eğer konu yerine oturmuyorsa, söylediğimiz gibi, ayın 11’inde Sayın Yönetim Kurulumuza 
disipline sevk etmek üzere verirsiniz. 
Tekrar ediyorum Sayın Başkanım, bu konuda atacağınız her adımda yanınızda olacağız. 
Galatasarayın direniştir. Bu maç ya burada oynanır. Ya da burada oynanır. Biz başka bir formülü 
kabul edemeyiz. Tarihimize bunu borçluyuz, kurucularımıza bunu borçluyuz, burada 
oturuyorsak, bu stat bizimse, o gün bizim gibi, 50, 60, 70 yaşında değil, 17, 18 yaşındaki 
çocukların yürekleriyle direnmelerinden dolayı burada oturuyoruz. Bu konu da öyle bir konudur. 
Ben başınızı ağrıttım, ama bu konuyu takip etmeye devam edeceğiz. Hepinize hürmetler 
ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Sedat Doğan’a, Cumhuriyetimizin ve Kulübümüzün kuruluş değerlerine atıfta bulunduğu 
ve hatırlattığı için teşekkürler. Divan Başkanlığının görevleri arasında, disiplin konuları 
olmamakla birlikte, yapacağımız 11’inden sonra, bu evrakı kulüp evrak kayıttan geçirerek, 
Yönetim Kuruluna iletmek olacak. Yapabileceğimiz bu aşamada ayın 11’inden sonra sadece bu. 
Sıradaki konuşmacımız, Sayın Taner Aşkın. Buyurun. 
 
Taner Aşkın 
Saygıdeğer hazirun, kıymetli hanımefendiler, muhterem beyefendiler, hepinize saygıyla 
selamlıyorum.  
Sesim iyi çıkmayabilir. Zaten çok az bir konuşma için huzurlarınızdayım. İki önemli konuya 
değinmek istiyorum. Öncelikle yaptığı açıklamalar için Sayın Başkana teşekkür ediyorum. Bizim 
de 3 ay, 4 ay evvel vermiş olduğumuz bir dilekçenin içerisinde, istemiş olduğumuz bazı hususları 
bugün kısmen de olsa, ortaya koydu. Birtakım şeylerden istifade edeceğiz, aydınlanacağız. Onun 
için teşekkür ediyorum.  
İkinci, konuşmacı arkadaşımızın Sedat Doğan kardeşimizin haklı olarak yaptığı itiraza katılmamak 
elde değil. Ama öyle bir yerde yaşıyoruz ki, bazı şeylere çok hassas ve çok dikkatli olmamız lazım. 
Şimdi burada bir olay var beyler, bakın, Türkiye'de futbol, gelişti, gelişiyor. Hayır gelişmiyor. 
Gelişmiyor. Türkiye’de futbol belirli bir zümrenin elinde, belirli bir yere kanalize ediliyor. 
Öncelikle bunu anlamalıyız. Burada çok önemli, çok hassas unsurlar var. Yani nüans demiyorum, 
bakın unsur diyorum, dikkat edin. Çok dikkatli konuşuyorum. O kadar enteresan şeyler var ki, 
federasyon var. Türkiye Futbol Federasyonu, peki, futbol kulüpleri var. Futbol kulüplerinin nesi 
var. Futbol kulüpleri birliği vakfı var. Beyler. Profesyonel futbol, içinde bir sürü unsur, hepsi, 
doktoru, malzemecisi, muhasebecisi, futbolcusu, antrenörü, masörü, hepsi var. Peki, bunların 
nesi var? Hiçbir şeysi yok. Hiçbir şeysi yok. Yapılması gereken şey, artık futbol federasyonunun 
karşısında, futbolu ciddi temsil edebilecek bir teşekküle ihtiyaç var. Bu olmadığı sürece, 
Galatasaray, Beşiktaş, Fenerbahçe ve diğerleri, hiçbir şey fark etmiyor. Ne olursa olsun, ne 
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yaparsanız yapın, Futbol Federasyonunun dar, katı, olumlu olduğuna bugüne kadar şahit 
olmadığım kurallarıyla karşı karşıya kalırız ve bunun sonucu, işte bugün bu hale gelir. Ben bu 
konuya daha fazla girmek istemiyorum. Burada noktayı koyuyorum ama bir öneride 
bulunuyorum Sayın Başkanım, Galatasaray Spor Kulübü olarak lütfen bunun öncülüğünü 
yapalım, öncü olarak siz bu işi lütfen başlatın. Galatasaray Spor Kulübünün öncülüğünde bir 
federasyon değil, konfederasyon kurulsun. Bunun içerisine hakemler de girsin, bunun içerisine 
futbolcular da girsin, futbolun bütün unsurları girsin ve hepsinin orada konuşma hakkı olsun, 
karşı tarafa bir şey söylerken, biz söylüyoruz, taraftar bağırıyor, netice itibariyle bir bakıyorsunuz 
ki, herkesin milli değil, herkesin istediği değil, ama başkalarının istediği uygulanıyor, çünkü bir 
gücümüz yok. Yani şöyle söylüyorum, çok büyük kitlelere sahibimiz ama o gücün hakkını 
veremiyoruz. Kusura bakmayın. Bu ancak düzelirse, bir konfederasyonun uhdesinde düzelir ve 
bunun da Türk futboluna çok büyük faydası olur. Çok büyük faydası olur. 
Şimdi ben diğer bir konuya geliyorum. Bu da çok önemli, benim için. Şunu söyleyeyim. Son 
zamanlarda, özellikle birkaç gündür, son bir aydır diyelim. Esasında konuya benim muttali 
olduğum tarih çok çok daha evvel ama, oralara girmeyeyim artık. Bu meşhur kara para olayı 
dolayısıyla birtakım Galatasarayın aleyhinde birtakım şeyler dolaşıyor. Her dakika, her köşede, 
her yerde, manava gidiyorsunuz o, bakkala gidiyorsunuz o, gazeteler bunu yazıyor, televizyonlar 
bunları konuşuyorlar. Ya bizim Galatasaray olarak burada bir işimiz yok. Bizim zamanında, 
profesyonel futbolcularımız, başlarında Galatasaray armasının vermiş olduğu birtakım 
lütuflardan dolayı, belirli bir yerlere gelmişler, bu arkadaşlar, bunu şu anda yanlış yolda 
kullanmışlar, yanlış hatalar yapmışlar ama ben bir Galatasaraylı olarak bunları duymaktan 
rahatsız oluyorum. Beni son derece rahatsız ediyor, yani netice itibariyle, bu arkadaşlara ben 
buradan bir öneride bulunmak istiyorum. Şu, bu davalarda adı geçen arkadaşlarımızın, kulübe 
üye olan arkadaşlarımızın, bakın şahsi tasarruflarını kullanarak, yönetimimize bir dilekçe ile bir 
süre üyeliklerinin dondurulmasını istemelerini talep ediyorum. Galatasaray camiasının en rahat, 
en doğru şekilde yapması gereken bir unsur. Ha bu arkadaşlar eğer bunu yapmıyorlarsa, o 
zaman ben şöyle söyleyeyim ve bir dilekçe ile de bunu size takdim edeceğim Sayın Yönetim 
Kurulu. O zaman disiplin kurulunu bu davaların sonucu ortadan kalkana kadar, bu insanların 
hakları baki kalmak kaydıyla, hakları baki kalmak kaydıyla, vallaha şimdi mağduru filan 
bilmiyoruz, ben şöyle bir şey söyleyeyim, daha ortada bir şey yok, ortada kim mağdur, kim 
mağdur değil diye bir şey yok. Belli değil. Hâkim, siz Sayın Genel Sekreter siz lütfen,  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen aramızda konuşmayalım. Sayın konuşmacı devam edin. 
 
Taner Aşkın 
Ben bitireyim ondan sonra siz konuşursunuz Sayın Genel Sekreter. Kimsenin avukatı olmayın 
lütfen. Estağfurullah. Teşekkür ederim. Özetle şunu söylemek istiyorum. O zaman, o zaman 
bunların yönetim tarafından belirli bir süre, davalar bitene kadar askıya alınmasını ben şahsen 
yerinde olacağını düşünüyorum. 
Üçüncü bir meseleye daha geleyim. Bu özellikle benim şahsi şeyim mesela. Baştan beri, 
Galatasarayda birtakım şeylere, destek olmaya çalıştım. Elimden gelen her şeyi yapmaya gayret 
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ettim. Ama şunu söyleyeyim. Hiçbir zaman, bir sağda, bir solda olmadım. Yani burada lütfen hiç 
kimse yanlış anlamasın. Ben Sayın Başkanla beraber yola çıktık. Seçimi de kazanamadık. Ona 
rağmen, dostluğumuz, ahbaplığımız, arkadaşlığımız hâlâ devam ediyor. Bir sıkıntı yok. Ama Sayın 
Başkan, güvencesinden dolayı teşekkür ediyorum. Bana bir de görev verdi. İhale komisyonunda 
ben görevliyim arkadaşlar. Galatasarayın ihale komisyonunda 3 kişiden bir tanesi benim. Şimdi 
benim 4 ay evvel, 5 ay evvel verdiğim dilekçede sorduğum hususlardan bir tanesi, bugün daha 
doğrusu, dün, evvelsi gün karşıma geldi. Buna benden bir karar verilmem isteniyor. Ben sual 
sorduğum şeyin, müspet de olsa, menfi de olsa, içinde olmak istemem, böyle bir karara da hiçbir 
zaman tevessül edemem. Benim karakterime uygun değil. Hem hakim hem savcı olmak bana 
yakışmaz. Dolayısıyla ben huzurlarınızda, Sayın Başkandan da özür dileyerek, kendisine de çok 
çok teşekkür ederiz. Bu görevden ayrıldığımı bildirmek istiyorum. Bunu da yazıyla kendilerine 
ileteceğim. Çok, çok teşekkür ediyorum Sayın Başkanım, bugüne kadar yaptığınız her şey için de 
teşekkür ediyorum. Bundan sonra yapacaklarınıza da eğer elimizden bir şey geliyorsa, size 
destek olacağımızdan da şüpheniz olmasın, beni anlayışla karşılayacağınızı tahmin ediyorum. 
Hepinize teşekkürler ediyorum. Yeni senede, sağlık, mutluluk ve huzur diliyorum. Saygılar 
sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın’a teşekkürler. Yönetim Kurulundan bir katkı olacak mı acaba? Hukuki bir 
mütalaa. Ben sadece şunu hatırlatmak istiyorum. Kulübümüzle zerrece alakası olmayan bir 
konuda, tamam eski futbolcularımız şey yapmış olabilir ama bu şahsi bir dava olarak 
yürümektedir. Hukuken devam eden bir davada da bu tarz bir disiplin vesaire yaptırımı benim 
şahsi görüşüm tüzükte veya yani sizin bir ceza vesaire verebilmeniz için onun bir karşılığının 
olması lazım, yani onun bir şey yapılmış bir suç ya da kabahat olması lazım. Hukukçular daha iyi 
yorumlayabilir ama bu konuda daha fazla şey yapmaya gerek yok. Yani devam eden bir hukuki 
dava var. Sıradaki konuşmacımız, Serol Acarkan, ondan sonra Sayın Reşit Ömer Kükner, Sayın 
Erdal Günsel ve Sayın İbrahim Göknar. Buyurun. 
 
Serol Acarkan 
Sayın Divan Başkanım, değerli Heyeti, Sayın Yönetim Kurulu Başkanım ve değerli Heyeti ve 
saygıdeğer hazirun, hepinizi saygı ve hürmetle selamlıyorum. 
Ben bugün iki konuda düşüncelerimi sizlere arz etmek için huzurlarınıza geldim. Birinci konu, 
Sayın Başkanımızın konuşmasında bahsettiği projelerle alakalı. Yapımından izin alımından ve 
sizlerden vekalet alımından başlamak üzere, projelerin yanlışlığında, uygulanmasında bir vesaik 
göremiyorum ama benim bir iş adamı olarak, hislerim, duygularım ve yönetim şekilleriyle 
alakalı, bazı endişelerim var. Bunu Sayın Başkanım daha önce söylemişti. Her şeyi ulu orta 
konuşmayalım, bazı şeyleri ben sizlere istediğiniz zaman açıklarım demişti. Ben de bu 
endişelerimi bir yazı ile önerge ile kendisine Divan Kurulu Başkanımız aracılığıyla ilettim. Yaklaşık 
3 ay oldu ve buna hiçbir cevap alamadım. Önce bu üzüntülerimi belirtmek isterim Sayın 
Başkanım.  
Şimdi tabii ki Galatasaray projeler üretecektir, gelişecektir, para kazanacaktır. Ancak bu işin bir 
boyutu var. Lütfen herkes iş adamı gözlüğüyle bakmasını istiyorum, duygusal olarak değil. Bu 
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borç hiçbir zaman Galatasarayda sıfırlanmayacaktır. Ve sıfırlanması mümkün değildir. Çünkü 
burası canlı bir organizma ve sürekli büyük paralar harcayan bir organizma. Dolayısıyla bu 
borcun sıfıra inmesi mümkün değil. Yani borçsuz yönetmek, imkânsızdır bu kulübü. Türkiye'deki 
kulüpleri. Peki, ne olmalı? Yönetim şekli. Gelir, gider dengesinin ayarlanması. Hiçbir zaman da 
Türkiye gibi ülkelerde, gelişmekte olan ülkelerde, spor tarihlerinde, bu denge, hiçbir zaman eşit 
olmayacak. Belki bizler görmeyeceğiz. Ben şahsen 57 yaşındayım, göreceğimi zannetmiyorum. 
Çünkü 40 senedir, iş hayatının içindeyim. Hiçbir şeyi böyle görmedim. Toz pembe görmedim. 
Şimdi benim bu projelerin yönetimiyle alakalı, en büyük endişem. Hepsinin aynı anda başlaması 
ve Türkiye konjonktürünün düşünülmeden, sahaya sürülmesidir. Yani amiyane bir tabirle, şunu 
demek istiyorum. Bütün kartlarımızı masaya koyduk ve şu anda Türkiye'nin yaşadığı bir gerçek 
var. Ekonomik gerçek var ve bu ekonomi gerçek, bu yaşadığımız ekonominin de yaklaşık 4, 5 
senedir geliyorum diye bağırdığı ayak sesleri var ve bunu maalesef dikkate almadık. Ve bütün 
projelerimizi aynı anda sürdük. Size vermiş olduğumuz yazılı önergede, zatı alinizin beyanları var 
Sayın Başkanım, Riva projesi başlarken ve Riva projesinde diyoruz ki ve hepimiz inandık ki, Riva 
Galatasarayın kurtuluş reçetesiydi. Bunu kimse inkâr edemez. Hepimiz böyle inandık ve böyle 
yetkiyi verdik Sayın Başkanımıza, zamanında. Başkanlarımıza. Ve sonuç, ortada. Ben diyorum ki, 
bunu kamuoyunda açıklamanıza tabii ki gönlüm razı gelmez. Ama kapalı bir ortamda, 
zatıalinizden duymak istediğim tek şey, Riva’dan Galatasaray net kaç para kasasına koydu? (4 
sefer söyledim. Şu anda da söyleyeyim, bir daha söyleyeyim, 170 milyon dolar) Peki Sayın 
Başkanım, kabul ediyorum söylediğinizi. O zaman Galatasarayın 170 milyon (... iyi takip etmek 
lazım) mutlaka, elimden geldiğince ediyorum Sayın Başkanım, ama (en önemli konu bu zaten 
benim için) hepimizin Sayın Başkanım, tabii ki siz de bizim önderliğimizde, sizi de takip ediyoruz 
tabii ki, 170 milyon dolar kasamıza koyduysak, bugün Galatasarayın borcu 11 milyar lira. Demek 
ki, (uzaktan konuşuluyor.) Sayın Başkanım, efendim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen konuşmacıya müdahale etmeyelim. Serol Bey buyurun devam edin. 
 
Serol Acarkan 
Sayın Başkanım, ben tekrar ediyorum. 170, o zaman sözümü geri alıyorum, 170 milyon dolar 
gelir elde eden bir kulüp kurtuldu mu borçtan? Kurtulmadı mı? O zaman lütfen bunu 
açıklamanızı istirham edeceğim. Evet. Peki. Ondan sonra, aynı şekilde bütün şeyleri sürdüğümüz 
zaman, masaya, otel olarak başladığımız projeyi rezidansa çevirdik, buradan ne kadar gelir elde 
ettik? Hayır, hayır, ya Sayın Başkanım, benim Sayın Başkanım, benim size, yazılı bir önergem var. 
Onu okursanız, aslında bunların hepsini orada göreceksiniz. Zatıalinizi... (Bakın ben kaç sefer, 
arkadaşlarıma sorun, hazirun burada, kaç sefer söyledim. Ne para geldi, ne kadar.) 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Serol Acarkan, lütfen salona hitap edin. 
 
Serol Acarkan 
Sayın Başkanım, böyle.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yönetim Kurulu gerekli açıklamayı arzu ederse yapacaktır. Siz lütfen devam edin. 
 
Serol Acarkan 
Peki, o zaman ben şöyle, (Divan Başkanım, halka açık bir şirket, 11 milyar borç dediniz mi, yarın 
dibe vururuz. 2,7 milyar bizim borcumuz. 100 kere açıklandı. Bin kere açıklandı. Biraz önce 
başkanımız da Riva’dan 2 milyar gelecek dendi. Şu an bir tane satılan gayrimenkul yok. Depo 
olarak duruyor orada.) ya, peki, geleceklerle iş yapıyoruz ve ortada durumumuz. Peki, ben o 
zaman söylediklerimi geri alıyorum, lütfen çok (geri alıp, suç işliyorsun.) yok. Suç işlemiyorum 
ben, her şey ortada. Efendim. (Disipline gidersiniz, böyle yaparsanız.) 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, lütfen, lütfen. Konuşmacı konuşmasını toparlayıp bitirsin, müdahale etmeyin lütfen. 
 
Serol Acarkan 
Peki, o zaman mali durumumuz çok iyiymiş. Ben mali konulardaki sözlerimi o zaman geri 
alıyorum. Sayın Yönetim bana teveccüh buyurur, cevaplarsa gönderdiğim önergeyi çok 
sevinirim. Her şeyi de daha detaylı öğrenmiş olurum. İkinci konu da, demin Sedat arkadaşımın 
değindiği bir konu, hepimizi vicdanen yaralayan bir konudur. Bu maçın Türkiye'de oynanması 
gerekmektedir. Bu konuda da gerekli girişimleri yapmanızı önemle rica ediyorum. Teşekkür 
ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacıya teşekkürler. Bu aşamada Yönetim Kurulundan, buyurun. Sayın Başkan cevap 
hakkını kullanacak. Buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, değerli hazirun, tekrar karşınızdayım. Demin bir şey ifade ettim, dedim ki, değerli 
Galatasaraylılar, birlik olmamız, beraber olmamız, tek yumruk olmamız halinde her şeyin 
üstesinden geliriz. Seçildiğimiz günden beri, birinci günden beri, her hareketimizi, Divanda 
geldim anlattım. Rakamlarına kadar, bu işi yapıyoruz, buradan bu gelecek, bu işi yapıyoruz, 
Riva’dan geçmişte tek tek sıraladım, şu kadar paramız geldi, şu kadar şuraya ödedik, şu kadar 
şuraya ödedik. Şimdi dolayısıyla demek ki biz burada bazı yaptığımız açıklamaları nafile 
yapıyoruz. Nafile yapıyoruz. Sevgili Serol takip etmemiş. Takip etmemiş, çünkü sorduğu 
soruların hepsinin cevabını huzurunuzda ben verdim. Vermeye de devam edeceğim. Bazen 
tekrara düşüyorum ama bunun için tekrara düşüyorum. Çünkü benzer şekilde başka yerlerden 
de sorular geliyor. Ya diyorum ben bunu geçen hafta söyledim. E ben yoktum yahut da ben. 
Onun için tekrara düştüğüm konularda lütfen affınıza sığınıyorum. Çünkü Serol Bey gibi, sevgili 
arkadaşlarımızın konudan haberdar olmamasından kaynaklanıyor. 
Cevap verilmedi, çok samimi söylüyorum, dilekçeniz bana ulaşmadı. Bizde de hata olabilir. 
Veyahut da tekraren dilekçenizi verirseniz, konuya ilgili neyi merak ediyorsanız, cevabımı 
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veririm. İkincisi. Sevgili Serol, kulüpte benim kapım açık. Sabah 9.30’da oradayım, akşam 11 mi, 
10 mu, kaçta gidiyorsam gidiyorum. Benden randevu almanıza gerek yok. Merak ettiğiniz ne 
varsa, kapı açık diyorum. Gelin, randevu almanıza da ihtiyaç yok. Oturun, beraber merak 
ettiğiniz konuların hepsine cevap vereyim. 
Değerli hazirun, değerli Galatasaraylılar, bizim, teşekkür ederim. İbrahim Bey devamlı geliyor. 
Kapımın kapalı olduğunu gördün mü? (Devamlı geliyorum ama haberim yok.) değerli arkadaşlar, 
değerli Galatasaraylılar, bir konuya Serol Bey’in söylediği, beni gerçekten üzen bir konuyu sizinle 
paylaşmak istiyorum. Bakın, bizi seçim döneminde projelerimizi anlatırken, seçildikten sonra, 
yaptığımız icraatları anlatırken hep bir hedef koyduk. Hep bir hedef koyduk. Dedik ki arkadaş 
biz, Bankalar Birliği ile ilgili sözleşmeden çıkacağız. Çünkü, demin de ifade ettim, 1 milyara 
dayanmış bir faiz ödeneği var. Galatasaray bunu taşıyamaz. Galatasaray bu borç yükünü 
taşıyamaz. Ama bunun altından kalkmak için her konuda olduğu gibi, bir defa bunu 
başaracağımıza inanmak gerekir. Hiçbir konu, eğer inancınız yoksa, inanmıyorsanız, başarı 
şeyiniz sıfırdır.  
Değerli arkadaşlar, ben ve Yönetim Kurulu arkadaşlarım biz bu konuya inandık. İnandığımız şeyi 
sizlerle paylaştık ve büyük destek verdiniz. Bu konuya inancınızı tekraren sizden işitmek için bu 
konuya inananları, bize destek açısından büyük bir alkış versinler. 
Basit bir aritmetik yaparak, Riva projesi ile ilgili Serol Bey, bir şey dedi, oradan o para geldiyse, 
buradan bu para geldiyse, borç şimdi sıfır olması lazım. İşte kendisinin ticaretle uğraştığını iyi bir 
iş adamı olduğunu biliyorum. Dolayısıyla bu işin, bu kaynakların kullanılmasıyla, kapatılacağını 
biz söylemedik. O günkü genel kurulu hatırlarsanız, dedik ki, iki tane proje sunduk. Bir Riva 
projesi, bir de yanında Florya projesi, dolayısıyla bilahare bu projenin ikisi beraber yapılamadı. 
Riva kendi uhdesinde olan görevini yerine getirmiştir. 170 milyon dolar Galatasaraya, kasasına 
para koydurmuştur. Artı yaklaşık 30 milyar TL lik de, şey, 3 milyar TL lik de gayrimenkul stoğu 
mevcuttur. Şimdi bu hal böyleyken, ya başkan, işte oradan gelecek para burayı kapatacaktı diye, 
ben üzülüyorum şahsen, genç bir arkadaş olsa, efendim Divan üyesi olmasa, diyeceğim ki, 
herhalde ilgisini şey yaptı, fakat Divan üyesi olan bir kişinin, Galatasarayla ilgisinin yüzeysel 
olmaması gerektiğini düşünüyorum. Buradan ifade ettiğiniz şey Serol Bey, milyonlara ulaşıyor. 
Milyonlara ulaşıyor. Şu oluşan diyalog hoş mu yahut da benim burada çıkıp size bu şekilde cevap 
vermem hoş mu? Divan üyesi arkadaşlarımızın, Galatasaray Spor Kulübü üyesi arkadaşlarımızın 
da, Galatasarayı yaşaması lazım. Galatasarayı yaşamak zorundayız, özellikle en zor dönemlerden 
geçiyoruz. Ekonomik koşullar olsun, sahalardaki rekabette en zor koşullardan geçiyoruz. Tekrar 
söylüyorum, bugün ihtiyacımız olan bir tek şey var. Birlik ve beraberlik. Sizlerden rica ediyorum. 
Birliğimizi ve beraberliğimizi bozucu, her türlü hareketten sakınalım. Tekraren şunu da 
söylüyorum, değerli hazirun, değerli Galatasaraylılar, bizi izleyen herkes, kapım her zaman açık. 
Fiilen de açık. Yeter ki, spor kulübüne gelin, bana ulaşması en kolay başkanım. Herkesle 
diyaloğum var, herkesin sorduğu sorulara da cevap vermekten hiçbir zaman kaçınmadım, 
kaçınmıyorum. Hepinize tekrar saygılarımı sunuyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Konuşmacı, 3 konuşmacımızı anons etmiştim. Sayın Reşit Ömer Kükrer, buyurun. Sonraki 
konuşmacı Sayın Erdal Günsel. 
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Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner, hepinize saygılar sunuyorum. Öncelikle yine her sefer olduğu gibi, 
teşekkürle başlamak istiyorum. Urfa’nın Tülmen köyünde, 5 senedir Galatasaraylılar buluşması 
yapıyorum. Bu sene beni çok gururlandıran bir olay gerçekleşti. Sayın Başkanımızın izni, Sayın 
Aykutalp Derkan’ın desteği ve İbrahim Hatipoğlu’nun katkılarıyla 22’nci kupa bir köye geldi. 300 
kişinin olduğu, Galatasaraylıların olduğu bir köye geldi ve biz Galatasarayı burada her hafta 
yaşıyoruz, 15 günde bir yaşıyoruz. Ne zaman Galatasaraya ulaşmak istesek, Galatasaray, tırnak 
içinde, elimizin altında, ama çok uzaklarda, o kupayı görüp, Galatasaraya olan sevgileri artan, 
Galatasaraya olan bağlılıkları artan insanları görmenizi isterdim. Artı, başka takımlardan bile, 
Galatasaraya bu beşinci dalga, dolayısıyla gelenler oluyor. Bizim de öyle küçük bir katkımız oldu. 
Galatasaraya bir fazla kişiyi kazandırmak hepimizin görevidir. O nedenle bir daha Sayın 
Başkanımıza çok teşekkür ediyorum. Kendisine bireysel olarak gidip teşekkür etmiştim. Ama 
alicenaplığına burada kamuoyu önünde de teşekkür etmek istedim. Çok büyük olaydı bizler için 
ve 24’üncü kupayı kazanacağız bu sene Mayıs’ta, muhtemelen Başkanım da bizimle birlikte 
olacak, kupayı kendisi getirecek diye tahmin ediyorum. Çünkü, Urfa ile her yere gidiyor abi, her 
yere gidiyor. Hayır Urfa ile çok yakın ticari ilişkileri olduğunu söyledi Başkan, zamanında. Sami 
ağabeye her zaman başımızın üstünde yer var. Sami abi. Bir de şöyle bir espri oldu. İlk defa bir 
köye geliyor dedi arkadaşlarım, dedim ki, hayır, daha önce Kadıköy’e gitti bir kupa, biz Kadıköy’e 
götürdük o kupayı. Mecidiyeköy’ü söylemiyorum. Çünkü orası bizim evimizde, her zaman 
Mecidiyeköy’e geliyor, kupalar ama artık buradaki, yani Mecidiyeköy diye kabul ediyorum ben 
burayı. 
Bir küçük notum, kombinelerle ilgili, sezon başında, biz kombineleri alırken, 7 maç devri diye bir 
sınırlama vardı. Geçen sene bu tüm maçlarda uygulandı. Gerçi şampiyonlar ligi maçları yoktu 
ama, bu sene büyük maçlarda, artı şampiyonlar ligi maçlarında devir olmuyor, burada sezon 
başında bir açıklama yapılması, ya da bunun bir miktar çerçevesinin çizilmesi gerektiğini 
düşünüyorum. Çünkü yurt dışından gelen insanlar oldu, maça gelmek için, devir olabileceği 
şeyiyle, ihtimaliyle, bunun bir şekilde düzeltilmesini, ya da sezon başında, en azından bu sene 
olmuyor ama, gelecek sezon bunun çok net çizilmesi lazım çerçevesinin, bir de localarda sonsuz 
devir var biliyorum. Nahoş olaylar yaşanıyor, acaba bireysel biletlerde de kurumsal nitelik var 
mı? Çünkü kurumsal olduğu zaman, kombineler orada herhangi bir sınırlama yok. Bu konuda 
açıklama olursa, çok mutlu olurum. Çünkü çok sayıda insan bu konuyu düşünüyor.  
Amatör branşlarla ilgili Başkanımız gerekli açıklamayı yaptı, ama yine de kısa dönemde, en 
azından erkek basketbola bir şekilde el atılması lazım. Umarım iyiye doğru, gider. Çünkü ben 
bunu söylerken bir miktar, kendime kızıyorum. İçimden gelmedi, hiçbir erkek basket maçına 
gitmedim. İçimden gelmedi çünkü. Bir küçük nokta daha. Florya’nın cümle kapısının karşısında, 
parkta, Özhan Bey’in heykeli var. Bir arkadaşımız bana fotoğrafını attı. Bir ayağının ucu kırık. Ona 
lütfen bir müdahale edelim. Özhan Bey’in anısını şey yapmayalım, ne diyelim, hatalı ya da ayıplı 
bırakmayalım. Onu rica ediyorum lütfen.  
Bir de ben ilk defa bir şey yaptım. Blok kapamalarına itiraz ettim, daha önce birkaç kişi daha 
etmiş. Onlar hep tüketici mahkemelerine başvurmuş ama idari mahkemeye başvurdum, bölge 
idare mahkemesine başvurdum. Çünkü, passolig çıktığı zaman, şu cümleyi hatırlıyorum ben, 
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sizin yüzünüzü değil, dişinizdeki dolguyu çekeceğiz, o teknolojiyi getirdik. Blok kapaması 
olmayacak, bütün cezalar bireysel olacak diye, benim orası 416, sağ olsun, eski kapalıdan gelen 
arkadaşlarımız var. Yaşları hepsinin ortalamanın üstünde ama, çok heyecanlı oldukları için, sık 
sık kapanıyor benim olduğum blok. Ama Türkiye'de yasal yollar kapanırsa, Avrupa insan hakları 
mahkemesine gidip, bu uygulamanın kaldırılması için elimden geleni sonuna kadar yapacağım.  
Bir de şampiyonlukla ilgili şunu söyleyeyim. Yönetim olarak, çok daha iyiyiz. Teknik heyet olarak 
çok daha iyiyiz. Kadro olarak çok daha iyiyiz. Gelecek sene, yani Mayıs’ta planladıklarının tersine, 
tıpkı geçen sene olduğu gibi, ortamlardan toplayıp getirdiğimiz çocuklarla, yaşadığımız ortamı, 
yaşadığımız eğlenceyi tekrar yaşayacağız. Bundan son derece eminim. Bir de şunu söyleyeyim. 
Burada Bülent Bey var, Bülent Tulun, Abdurrahim Bey buradaydı. Abdurrahim Albayrak, 
Galatasarayda futboldan sorumlu insanlar çok değerlidir. Onlar yönetimlerin yanında, aldıkları 
ek sorumlulukla, takımın başarı ya da başarısızlığına yön verirler. O nedenle, Erden Timur’a, son 
derece destek vermemiz lazım. Buradaki ağabeylerinin Galatasaraya yaşattıklarını, Erden benim 
kardeşim o, okuldan, onun için adını söyleyebilirim. Normalde o tür bir şey kullanmam, kimseye 
adıyla hitap etmem. Ama Erden’e, Erden diyebilirim. Buradaki abilerinin başarılarının devamını 
sağlamak için, Erden Timur’a zaten yeterince ne kadar saldırıldığını biliyoruz. Nasıl hücum 
edildiğini biliyoruz, bir de içimizden biri Erden Timur’un önüne set çekmeyelim.  
Bir de son olarak, şunu söyleyeyim. Bu kısım biraz uzun kusura bakmayın. Genelde ben kısa 
konuşurum. Kalamış’ın mücavir alanında, bazen Divan toplantıları oluyor ve bizim burada, 
Galatasarayı telaffuz ettiğimizden, daha fazla Galatasarayın adı geçiyor. Bir ara dönüp, Aykut 
Başkanıma, sen korsan Divan mı yapıyorsun diye soracaktım. Ama sonra şunlar geldi aklıma, 
Galatasaray Başkanı, locadan taraftarın üstüne atlamaz. Galatasaray Başkanı, rakip takım için 
yapılan küfürlü tezahürata yumruk sallayarak katılmaz. Galatasaray Başkanı, 3’üncü sınıf, çadır 
tiyatrolarındaki yeteneksiz mukallitler gibi, sahnede insanların taklidini yapmaz. Abi o da, 
okudun mu abi notlarımı, peki. Kalbimiz o zaman bir. Tamam. O zaman onu öne alıyorum. Peki. 
Mahalle maçı var. Sırayla geleyim abi, karışmasın. Savcılarla, polislerle, tavlayı ben mi oynadım, 
onları kulübe ben mi üye yaptım diye konuşmaz Galatasaray Başkanı. Elinde havaalanında, 
elinde megafonla, taraftarı galeyana getirmeye çalışmaz Galatasaray Başkanı. Galatasaray 
Başkanı, mahalle maçlarına yakın, mahalli statülerdeki maçlardan başarısızlığını örtmek için 
şampiyonluk devşirmeye kalkmaz. Galatasaray Başkanı, sezon başında taraftarlarına uydurma 
yıldızlı korsan forma satmaz. Galatasaray Başkanı, salonda bulunan kendince yaşça çok büyük, 
kulübün efsane futbolcularına sen demez, sus demez. Seni salondan attırırım demez. Çok emin 
değilim ama muhtemelen sağlık problemleri sırasında yaptığımı yardımları ya da desteği 
kafasına kakmaz insanların. 
Galatasaray Başkanı, kamusal alanda fotoğraf çekin, taciz edin, elinizden geleni ardına koymayın 
demez. Galatasaray Başkanı, maşalarına, insanları dövdüreceğini, onlara tokat attıracağını ima 
etmez. Galatasaray Başkanı, Bandırma’da, son kurşun atılmasıyla biten, fiilen biten milli 
mücadeleden, Mudanya mütarekesiyle, hukuken biten, milli mücadeleden yaklaşık bir yıl sonra, 
işgal kuvvetleri komutanını veda partisinde eğlendirmek için çay partili düzenlenen maçtan, 
şampiyonluk öyküsü çıkarmaz. Bunun yapılan filmini bir kahramanlık destanı gibi sunmaz. 
Utanır.  
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Sedat Bey’e bir şeyde katılmıyorum, o burada var çünkü, notlarıma almıştım. Burada sadece 
Mehmet Büyükekşi’ye yüklenmemek lazım. Bir başka kişi daha kendi ticari kaygıları nedeniyle, 
bu maçın oynanmasını istiyor. Fatih Altaylı’nın söyledikleri doğrudur. Galatasaray Başkanı, 
sürekli hazımsızlık çeken gazlı kundak bebeleri gibi ağlamaz. Hepinize çok teşekkür ediyorum. 
Şunu söyleyeyim, Kopenhag’ta bu takım galip gelecek, şampiyonlar ligine devam edecek, çünkü 
benim izlediğim kadarıyla, tüm dünya Galatasarayın yolunun açık olduğunu biliyor. Hepinize 
saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Erdal Günsel, buyurun.  
 
Erdal Günsel 
Herkesi selamlıyorum. Sayın Başkanımıza daha önce bir öneride bulunmuştuk. Divan 
toplantılarında çiçeklerin hem Divan masasında hem de yönetim masasında bulunması 
konusunda, çok güzel oluyor. Şimdi ikinci bir öneride bulunacağım. Sayın Başkan her 
kalkışınızda, arkadaşlarınız ayağa kalkıyor. Gelişinizde arkadaşlarınız yine ayağa kalkıp oturuyor. 
Bir acaba 2024 senesinde bir ricada bulunsanız, ben kalktığımda siz de lütfen kalkmayın, ben 
geldiğimde lütfen kalkmayın deseniz, bence onlar rahat eder, onlar size saygıdan bu davranışı 
gösteriyorlar. Benim önerim bu, belki yanlış bir öneri. Ama biraz geride kalmış bir adet gibi 
geliyor bana. 2024 senesinde bazı şeyleri değiştirmemiz lazım. Bence güzel olacak. Sayın Divan 
Başkanı da toplantıları her ayın 2’nci Çarşamba’sı yaparsa, size göre ayarlamazsa, Divan 
toplantılarını o da güzel olacak. Çünkü Divan üyelerimizden bazıları yurt dışında oluyor, işleri 
dolayısıyla ve de işlerini ikinci Çarşamba’ya göre, Türkiye dönüşlerini hazırlıyorlar. Benim 
bildiğim Tokyo’da, Londra’da, Kaliforniya’da üyelerimiz var ve de onlar devamlı seyahatteler, 
işleri dolayısıyla, ben bunu da Sayın Divan Başkanımıza söylerim. O programını size göre 
ayarlıyor, siz bir sonraki toplantımıza. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı ikidir tekrarlıyorsunuz. Divan’ın moderasyonu, Divan Kurulu Başkanlığına aittir. 
Siz konuşmanızı bitirdikten sonra, ben bu konuda açıklamada bulunacağım. 
 
Erdal Günsel 
Tabi. Teşekkür ederim. Ben bir kez daha hatırlatma ihtiyacı duydum. Ondan. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler hatırlatma için. 
 
Erdal Günsel 
Dün 5 Aralık’ta, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 1934 yılında bu ülkeye armağan ettiği önemli 
bir devrimin, kadınlara seçme ve seçilme hakkının verilmesinin de 89’uncu yılını kutladık. Ben 
bütün kadınlarımızın bu önemli gününü kutluyorum. Ve de 2024 yılında bu kürsüde konuşma 
hakkını da ele geçirmelerini umut ediyorum. Kürsüdeki erkeklerin buraya el koymasını da 
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önlesinler lütfen. Yaptıkları bir önemli çalışma vardır Sayın Divan Başkanlığımızın. Ben şöyle bir 
baktım. Aşağı yukarı, 10, 12 de 1 olarak, erkek, kadın konuşmacı oranı. Onun için 2024 yılında 
Divan üyesi kadınlarımızın bu kürsüye gelerek, bizleri bilgilendirmesini rica ediyorum. 
28 Kasım’da büyük başkanlarımızdan biri olan, Sayın Mustafa Cengiz’i mezarı başında andık. 
Vefalı Metin Öztürk Bey ve de bir Divan üyemiz zannedersem orada bulundular ve de bir 
Galatasaraylı kitlesi vardı tabii. Bilindiği gibi Mustafa Cengiz Başkan, döneminde iki süper lig 
şampiyonluğu, bir Ziraat kupası, bir tane TFF Süper Kupa Şampiyonluğu kazanmıştır. Florya 
tesislerimizi tekrar kulübümüze kazandırmıştır. Kemerburgaz projesini hayata geçiren ilk 
adımları atmıştır. Eğer o tesis, 2024 yılında süratle hayata geçerse, ben o tesise, Sayın Mustafa 
Cengiz Başkanımızın isminin verilmesini öneriyorum. Bu benim şahsi önerim. 
Sadece bunları mı yaptı? Galatasarayın dövize bağlı borçlarını da TL’ye çevirerek, bugünkü mali 
yükümüzün muazzam bir şekilde azalmasını sağladı. Tabii bunları herkes biliyor. Ben bir kez daha 
hatırlatmak istedim. Daha detaylı hatırlamak isteyenler, Mustafa Cengiz Başkanın, 14 Şubat 
2018 tarihinde, Gayrettepe Dedeman Otelde yaptığı Divan toplantısını, konuşmasını izleyebilir. 
Bir de 21 Mayıs 2021 tarihinde bir basın toplantısı yapmıştı. Onu izleyebilir. Biraz vefa göstermiş 
oluruz yine kendisine. 
Bizim Divan kapalı oturumlarımızda 10 yıl boyunca, konuşmaların açıklanmaması gerekiyor. 
Ama öyle şeyler gördük ki, oradaki konuşmalar, dışarıya çıktığımızda, basına değişik şekillerde 
yansıtıldı pekâlâ. 10 sene niye saklanılıyor bu. Sayın abimizi, ben orada görmüştüm. Basın 
çember içerisine aldı, tek kelime sarf etmedi, içerideki konuşmalar hakkında, ki gayet de yetkin 
bir isimdir. 
Onun için, bunun da dikkate alınması gerekir. Belki şöyle yapılabilir. Bir sene boyunca, kapalı 
Divan toplantıları açıklanmaz veyahut da şahıslardan izin alınmak koşuluyla hemen açıklanır. 10 
yıl boyunca, yani ne yapıyoruz, devlet sırrı mı konuştuk orada? Yo. Yalnız kürsüye çıkanlar, rahat 
konuştu. Eğer 80 milyona hitap ediyorsanız, kendinizi biraz hani tabiri caizse, evet. Onun için, 
benim önerim. O konuşmalar tamam, orada yapıldı kaldı. Eğer şahıslar, izin veriyorsa, o 
konuşmaları açıklasın, basına da burada da her yerde, 10 sene ne demek yani? Bilmiyorum. 
Şimdi Sayın Başkanımız Dursun Özbek orada bize bir konuşma yaptı, gayet açık, net. Samimi 
konuşma. Sonra bir baktık federasyon başkanı bir açıklama yapıyor. Bana vekaletname verdiler 
diyor hem Fenerbahçe hem Galatasaray başkanı. Şimdi Sayın Başkan, bilmiyorum, yasaklara 
giriyor mu? Sayın Alp Başkanım. Dinlemiyorsunuz. Devam et dediler, ben karşımdaki 
beyefendinin sözüne uyuyorum. Devam ediyorum. Eğer vekaletname verdiyseniz, lütfen 
hukukçular daha iyi bilir. O vekaletnameyi feshediniz. Değil mi Sayın Sedat Bey. Tabii. Varsa, 
feshedilir. Eğer yoksa, bir kişi bizi aldatıyor.  
Bir de kendileri dedi ki, federasyon başkanı, ben dedi onların borcunu indirmeleri için finansal 
kolaylık sağlamak için bu işlere giriştim. İngiltere’de temasım oldu, Almanya’da temasım oldu, 
onlar kabul etmeyince, Suudi Arabistan’a gittik, onlar da tabii dedi, çok para veririz biz dedi. Ben 
tamamen onların faydası için bu işe girdim dedi. Bilmiyorum. Ben şimdi ben bu kadar 
konuşayım. Sizlerin fazla vaktini almayayım. Çok konuşacak arkadaşlarımız var. Hepsinden 
faydalanmaya çalışacağım, iyi günler dilerim, iyi seneler dilerim. 2024 senesi, Galatasarayın yine 
şampiyonluğu, güzellikleriyle geçsin. Hoşça kalınız. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Erdal Günsel’e teşekkürler. Şimdi bizim Divan Başkanlığımızı ilgilendiren konuda kısa bir 
açıklamada bulunalım. Bu bir savunma değildir, çünkü savunulacak bir şey yok. Bakınız, Aralık 
ayı takvimini aldığımızda, önümüzde şöyle bir seçenek vardı. İkinci Çarşamba, 13 Aralığa geliyor. 
12’sinde malum Kopenhag’da oynuyoruz. Gece 23.00’te bizim saatimizle. Ertesi güne koysaydık, 
koyamaz mıydık, koyardık. Ama önemli sayıda Divan Kurulu üyemiz, kulüp üyemiz ve Yönetim 
Kurulumuzun büyük bölümü Danimarka’da olacak, beraber bir çay, kahve içer, sohbet ederdik. 
Dolayısıyla 20’sinde, 3’üncü Çarşambaya koysak, bazı aylarda yaptığımız gibi, iç sahada, burada 
Karagümrük maçımız var. Ayrıca o haftadan sonra da yoğun bir yine maç programı ve tatil 
programları söz konusu olacak. Yani 6’sının tercih edilmesi, tamamıyla Divan Başkanlığı, Divan 
Başkanlık Divanının yani bu 5 kişilik heyetin, karşınızda oturan, almış olduğu bir karardır. Yani 
yönetime göre ayarlamış değiliz. Ayarlayacak olsam, ayarladım derim. Bu kadar basit. Ocak 
ayına geçiyoruz. Ocak ayının ikinci Çarşamba’sı, 10’u, biz 13’ünde yeni Divan üyelerinin kabul 
törenini yapacağız. Dolayısıyla o insanlara beratlarını vermeden, 10’unda yapılacak bir 
toplantıya almak, ne kadar uygun olur? Ayın 11’inde de ara transfer tescil dönemi başlıyor, 
ayrıca 19’unda da 6 aylık Sportif A.Ş. finansalları, kamu aydınlatma platformuna açıklanacak. 
Yani biz bunları belirlerken, sadece maç programına, yönetim programına, Divan programına 
bakmıyoruz. Kulübün, kulüp 20 yıl önceki kulüp değil. Halka açık bir Sportif A.Ş.’miz var. Futbol 
ve mağazacılık faaliyetimizin bağlı olduğu ve bunun 3 aylık, 6 aylık, 9 aylık ve yıllık finansallarını 
bildirdiği tarihler var. Ha 19’undaki şeyi, ayın 17’sine alırız, yönetim burada hiçbir açıklama 
yapamaz. Çünkü rapor, kamu aydınlatma platformunda halka açıklanmamıştır. Yani Divan da 
dinamik bir yapı, zamanında alınmış olan, ikinci Çarşamba kararı ki, bu daha önceleri, ikinci 
Perşembe’ydi, tarihsel olarak bütün bunları ben merak eden üyelere, başlangıçtan itibaren, 
1950’li yıllardan itibaren hangi toplantımız, ayın hangi günü, hangi saatte ve nerede yapılmış, 
bunun istatistikleri ve tarihsel dokümantasyonu Divan arşivimizde mevcuttur. Ocak ayında da 
yine ikinci Çarşamba rutinine maalesef uyamayacağız. Gerek ara transfer dönemi bilançosu, 
gerekse de yönetimin doyurucu bir açıklama yapabilmesi için o kamu aydınlatma platformuna 
olan ilanı bekleyeceğiz. Ben lafı biraz uzattım ama, bunu da söylemek bizim boynumuzun borcu. 
Doğru bilgilenmek sizlerin hakkı. Şimdi Sayın İbrahim Göknar, buyurun 
 
İbrahim Göknar 
Sayın Divan Başkanım, değerli Divan Heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, çok değerli Yönetim Kurulu 
üyeleri, çok değerli hazirun, sevgili Galatasaraylılar, herkesi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 
Sayın Başkanım, Sami abi bana burada konuşma, Başkanla buluş, odasında konuş dedi. Nasıl 
yapsak, vaktiniz var mı acaba? Müsaade ederseniz, uğrayabilir miyim size? Estağfurullah. Sami 
abi müsaade edersen başlayabilir miyim? Evet. Evet. Efendim Divan toplantılarımızda pek çok 
konuları, konuşuyoruz. Tartışıyoruz. Ancak özellikle Galatasarayla ilgili, kamuoyuna mal olmuş, 
önemli konularda, bazı durumlarda neticeye ulaşamıyoruz. Daha doğrusu, bazı konular 
sürüncemede kalıyor.  
Bu toplantımızı daha doğrusu Divan toplantılarımızı, belki 10 binlerce, milyonlarca 
Galatasaraylılar seyrediyor. En önemlisi, Galatasaraya gönül vermiş, taraftarlarımız, bizi 
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izliyorlar. Ben de bugünkü toplantıda, ana konu olarak, süper kupayı konuşmayı sizlerle 
istiyorum.  
Konuşuldu, Sedat Bey çok değerli fikirlerinden bahsetti. Zaten evet, kapalı toplantımızda da 
bunları görüştük, konuştuk. Her ne kadar ne konuşulduğu açığa çıktıysa da, yalnız dediğim gibi, 
şu anda dahi neticeye ulaşamadık. Şimdi bizim burada, en azından benim ve eminim sizlerin de 
hepimizin, özellikle Divan üyeleri olarak, bir sorumluluğumuz var. Kamuoyuna ve özellikle 
Galatasaray camiasına. Biz samimiyetle, bildiğimiz kadarıyla, neyin ne olduğunu, açıklıkla izah 
etme mecburiyetindeyiz. En azından ben şahsım adına, bunu daima bu şekilde düşünüyor ve bu 
kürsüden de bana göre olan gerçekleri, ifade etmeye gayret ediyorum. Şimdi hepimizin malumu, 
sevgili Dursun Başkanımız konuşmasında bahsettiler. Cumhuriyetimizin 100’üncü yılını, idrak 
ediyoruz ve kutluyoruz. Galatasaray olarak da Sayın Başkanımızın da ifade ettiği gibi, biz de 
Türkiye'de birçok, çok şık, Galatasaray kültürüne yakışacak şekilde, etkinliklere imza attık. Kısaca 
hatırlayacak olursak, futbol takımımız için 100’üncü yıl forması yaptık. Galatasaray lisesinde 
100’üncü yıl konseri yapıldı. Ki gelirinin çok anlamlı bir şekilde, deprem bölgesine gönderilmesi 
şekliyle, diğer taraftan stadyumda, burada belki de dünyanın taraftarlarımız, belki de dünyanın 
en muhteşem koreografisini yaptılar, 100’üncü yıl için. O görüntüler, anılardan hiçbir şekilde 
silinmeyecektir. Diğer taraftan Anıtkabir’e gitti Galatasaray, Anıtkabir’e gitti. Bu ve bunlara 
benzer birçok nitelikli etkinlikler yapıldı. Halen daha da yapılıyor. Şimdi bunları özellikle bu 
senede niye yaptık? Malum, özetle bana göre Galatasaray kendine yakışanı yaparak, 
Cumhuriyetimizi bize armağan eden, eşsiz Atatürk, eşsiz lider Atatürk ve arkadaşları ve 
şehitlerimizi en derin sevgi ve özlem ile bu şekilde yâd etti. Ancak, fakat bir şeyi çok istememize 
rağmen, bana göre yapamadık. Bütün bunların arkasından, o da bahsedildiği gibi, Türkiye'nin, 
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılındaki bu son derece anlamlı kupa finalini, Türkiye'de 
oynayamıyoruz. Oynayamıyoruz. Şimdi gelin bir de konuşmamın başında söylediğim gibi, ben 
de kısaca bu süper kupa spekülasyonları, dedikoduları, vesaireleri, ekranlar, basın, yazılı görsel, 
sosyal medya dahil, nasıl olduğunu kısaca ben de size arz etmeye çalışayım. Bunu kapalı 
toplantıda ifade etmiştim. Efendim süper kupa finalinin Suudi Arabistan’da oynanacağı, 
Türkiye'ye ilk olarak Arabistan basını tarafından servis edildi. Türkiye ilk defa bu konuyu Türkiye 
derken, bizim basını da işin içine katarak söylüyorum. Oradan öğrendi. Ben de şahsen oradan 
öğrendim ve hemen odaya koştum, Sami abi. Yani telefon açtım ayrı konu tabii, neyse. Şimdi 
geliş böyle, olay böyle başladı. Ondan sonra çok kısaca özetleyeceğim, vaktinizi almayayım. 
Evet, Divan toplantıları yapıldı. Özellikle finalist takımlar, Fenerbahçe ve bizim Divan 
toplantılarımız yapıldı. Bizim Divan toplantımızın yapılacağı bir hafta önceden zaten Fenerbahçe 
olağan 3 ayda bir yapılan Divan toplantılarından bir an önce gazetelerde başlıktı, başlık da şu idi. 
Galatasaraylı üyeler, bu işe karşılar. Özetini söylüyorum. Galatasaray Divanı da toplantıya 
gidiyor ve bu hususta bir tavsiye kararı alacak. Bu kadardı, yani detay zaten Sedat Bey gayet 
mükellef bir şekilde izah etti onları. 
Fenerbahçe’nin toplantısı, bizim toplantımızdan 2 gün önceye denk geldi. Denk geldi. Biz 
Pazartesi yaptık, onların mutat toplantıları Cumartesiydi. Doğru. Fenerbahçe kulübü, kendi 
Divan toplantısında, Divan Heyeti ve Divan üyeleri ile birlikte, buna karşı çıktılar. Türkiye'de 
oynansın dediler. Ancak bir detayı, önemli bir detayı da burada açıklamak durumundayım. O 
sırada Yönetim Kurulundan hiç kimse herhangi bir şey söylemedi. Biz kendi Divan Kurulumuzdan 



24 
 

sonra, Sayın Dursun Özbek, okulun bahçesinde bir demeç verdi. Ekranda, bunlar dedikodu, o 
bu, şu, yok. Her şey ortada, söylediğim her şey gerçek zaten bunlar. Dedi ki, evet, Galatasaray 
camiası, bu kupanın Türkiye'de oynanmasını istiyoruz dedi. Demeç bu. Ancak Fenerbahçe 
başkanı, yine ekranlarda bir demecinde, evet 100’üncü yıl önemli, ancak canım olabilir de dedi. 
Bu kayıtlar var. Bu kayıtlar, canlı videolarda var. Dolayısıyla bu hususta, benim bir Fenerbahçe’yi 
tabii ki elbette sataşmak istemiyorum. Çok sevgili rakibimizdir, dostumuzdur. Ancak rakibimizle 
bu tür önemli konularda, zaten kendi içlerinde oldukça farklı görüşlerin olduğunu hepimiz 
biliyoruz. Bu da onlardan birisiydi. Yani bir antant kalınmış bir şey çıkmadı. Biz Galatasaray 
olarak, tüm camia olarak, bu konuda, bu finalin Türkiye'de oynanmasını, teklif ettik. Hatta Sayın 
Başkan işin maddi durumu açısından da ya oradaki 2 milyon, 3 milyon yerine, gelin olimpiyatta 
yarı yarıya yapalım daha çok kazanırız dedi. Daha ne kadar açık konuşabilecek Galatasaray? 
Bunların hepsi birer gerçek. Şimdi efendim bu işin bir tarafı. İşin diğer tarafında şu var.  
Türkiye Futbol Federasyonu başkanı, bütün bunlar olurken, olayların başında, kendi demecinde 
evet bakıyoruz, teklifler geliyor, Almanya’dan, oradan buradan derken, biz bunları 
konuşuyorduk. Biraz önceki değerli konuşmacının söylediği de doğrudur. Türkiye Futbol 
Federasyonu daha sonra, yine canlı olarak ekranlardan ben iki Kulüp Başkanından da 
muvafakatname aldım dedi. Bu da bir gerçektir. Bunu bu şekilde ifade etti. Ondan sonra ne 
oldu? Her şey bitti. Konuşmalar Türkiye'de devam ediyor. Taraftarlar ayağa kalkmış, açık 
bunların hepsi, bir anda 4 gün kadar önce, Futbol Federasyonu resmi sitesinden bir yazı 
yayınlandı. Denildi ki, Türkiye Futbol Federasyonu bu maçın Arabistan’da oynanmasına karar 
vermiştir. Çünkü kendi tasarrufundadır dedi. Şimdi burada çok enteresan bir şey var. Bu lafı en 
baştan söylemesi gerekirken, işin doğası gereği, çünkü Türkiye Futbol Federasyonu önündeki 
süper kupa statüsü bugün de dizayn edilmemiştir, 2014’ten beri vardır, orada diyor ki, 14’üncü 
madde var orada. Türkiye süper kupası finalinin her türlü fikri ve ticari tasarrufu kendisindedir 
deniliyor. Yani o genel vekaletname var ya burada konuştuğumuz, ta nereden geliyor olay. Şimdi 
dolayısıyla, bizim burada kendi içimizde Galatasaray camiası olarak, en ufak bir şüphemiz, acaba 
doğru mu yaptık, yanlış mı yaptık diye en ufak bir şüphemiz olmamalı. Biz en uçtaki üyemizden, 
en baştaki Başkanımıza kadar bu hususta ne dediysek, aynı şekilde davranmışızdır. Bunu 
affedersiniz, o şekilde davranmayanlar düşünsünler. O ayıp kendilerinindir. Şimdi konunun özeti 
bu şekilde. Şimdi söylemek istediğim şu efendim. Özür dilerim. Trafikte şey yaptığım için, şimdi 
bence aslında yapılması gereken bana göre, bir konu var. Ben Sedat Bey kadar, rasyonel, radikal, 
çok sert düşünemeyeceğim, düşünmememiz gerektiğine de inanıyorum. Açıkçası. Çünkü burada 
bir değerli konuşmacı daha bahsetti. Ona da katılıyorum. Bunlar çok hassas konular. Gerçekten 
hassas konular. Konuşulması, tavsiyesi, kolay olabilen, daha doğrusu öyle düşünülebilen konular 
ama sistemin içi maalesef hepimizin de gayet iyi tahmin ettiği gibi, son derece karmaşık. Bizim 
için burada Galatasarayın ne dediği, çok daha önemli diye düşünüyorum. Bunu zaten takdir 
edenler, mutlaka takdir ediyorlardır. Benim için iki tane çözüm yolu var, şu anda. Onu 
önerilerinize sunmak istiyorum.  
Bir tanesi, buradan Fenerbahçeli, bize dinleyen var ise, dostlarımıza da seslenmek istiyorum. 
Şimdi bakın, eşsiz lider Atatürk’ümüzün arkadaşlarının, şehitlerimizin bize hediye ettiği, bu 
cumhuriyetin 100’üncü yılını, benim anlayışıma göre bir emrivaki ile, bir aslında iş baştan bitmiş 
şekliyle, biz gidiyoruz Riyad’da oynayacağız. O zaman gelin en azından, sürekli deklarasyonlar 
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yayınlıyoruz, kulüpler, öyle böyle. Bir deklarasyon daha yayınlayalım. Büyük önder Atatürk’e 
mahcubiyetimizi bildirelim.  
En azından bunu yapalım. Utananlar kendileri utansınlar. Ha bunu yapamıyorsak, o zaman başka 
bir önerim daha var, müsaadenizle. Gidelim, ki gideceğiz. O kupayı oynayalım. O kupayı 
kazanalım Galatasaray olarak ve Atatürk’ümüze ithaf edelim. Dinlediğiniz için çok teşekkür 
ediyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacıya teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Serhat Özalemdar, son konuşmacımız da 
Sayın Seçkin Koç. Buyurun. 
 
Serhat Özalemdar 
Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu, Sayın Divan Başkanı, Divan Kurulu ve üyeler, hepinize saygı ve 
sevgilerimi sunarım.  
Sami abi biraz dinleyebilir misin rica etsem. (Başladığınızı fark etmedim, özür dilerim.) lütfen, 
mersi. Şimdi bir şöyle konuyu şöyle gireyim. Sayın Başkanla son kaybettiği seçimden sonra, bu 
kazandığımız bu seçime kadar bayağı beraber olduk, defalarca. Ben kendisine çok inandığım için 
ve Galatasarayı çözüme götürecek birikimi olduğu için çok yanında durdum ve destek de oldum. 
Hatta sağ olsun bir ara iki sene evvel, otelini de bize açtı, voleybol konusunda bu kötü gidişlere 
bir rapor hazırlayalım diye voleybolcu, eski voleybolcu arkadaşlar ve antrenörlerle otelinde 
buluştuk, 8 toplantı yaptık, 3 ay sürdü. Hepimizi orada çok güzel ağırladı. Onun için de teşekkür 
ederim. Yalnız seçimden sonra Dursun Başkanımdan bir tek ricam olmuştu, o da şu. Lütfen 
Başkanım, şu voleybol şubesini, bu kötü durumdan kurtaracak şeyleri bekliyorum sizden diye, 
fakat maalesef bunlar gerçekleşmedi hâlâ. Ben daha evvelki senelerde Ünsal Aysal zamanından 
başlayarak, birkaç defa bu işle nasıl başa çıkarız söylemiştim Divan toplantılarında, yani eskiye 
dönük, eskiden olduğu gibi, amatör branşlarda komiteleri oluşturmamız lazım. Başka bunun 
yolu yok. Yani demin Başkanım, inanmazsan başaramazsın diyor, ben de katılıyorum. 
İnanmazsan başaramazsın. Bu arada Başkanım çıktı galiba. (Gelir, gelir merak etme.) (Biz 
buradayız.) ha, yok. Belki bir şey cevap verir diye sordum.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Arzu ederlerse verirler, sayın konuşmacı. 
 
Serhat Özalemdar 
Şimdi bakın, bu işler, eskiden her branşta amatör komiteler vardı. Eski sporculardan oluşan ve 
bunların katkısı çoktu. Hatta burada çalışan kişilerden de ileriki yönetimlere, idareci arkadaşlar 
seçilirdi. Yönetmek için, tecrübe kazanırdı.  
Bunun maalesef menajerlik sistemi çıktı, bu işleri bitirdiler. Kimler bitirdi? Bu işten para kazanan 
kişiler, bizim yani bunu özellikle basket ve voleybol için söylüyorum. Diğer kürekte, diğerlerinde 
bu kadar paralar dönmediği için, ama yine de onların hepsinde de komite vardı. Yani bu 
komitenin ne faydası? Ortak akıl. Yani ben bir gün idareci olsam, voleybol şubesine baksam, ilk 
yapacağım iş, 5 kişilik bir komite kurarım. Çünkü akıl, ortak akıl. Benim, herkes hata yapar. Benim 
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hata yapmama oradaki arkadaşın bir tanesi önleyecek veya o bir öneri getirecek. Yanlış adam 
almazsın, yanlış antrenör almazsın ve kendi ölçünü bilir, federasyonlarda bu sporcuları, eski 
geçmişlerinden dolayı, federasyonda çalışanlarla, federasyon başkanlarıyla görüşmeleri filan 
daha iyidir. Ama spordan gelmeyen bir yönetici, bunlara uzaksa, geldiği zaman tanışıyor ama 
farklı farklı olaylar olabilir. Çünkü paranın veya bazı şeylerin açmadığı kapıyı, o yakın, ikili ilişkiler 
açıyor. Yani bu konuda şu anda başkanım geçen sene şey diyordu, 2023, 100’üncü yılda bütün 
branşlarda şampiyonluk diyordu ama yani bu bence hayal, bu fikirle hayal. Çünkü bir şey 
konuşulduğu zaman, özellikle bayan voleybolda, ya zaten biz Vakıfla, Eczacı ile Fenerbahçe ile 
uğraşamayız, onlarla başa çıkamayız. Ya maça çıkmadan mağlup oluyorsun. Böyle bir programını 
yaparsın, bunun nasıl yapılacağını masaya yatırırsın, konuşursun, bu işi çözersin. Şimdi bir örnek 
vereyim, erkek takımımız, 3’üncü durumda şu anda. Kalan 3 maç, kafadaki takımlarla, zorlu 
takımlarla. Yani 3 te de kalabilir, 8 de de olabilir. Şimdi geçen hafta Develispora yenildik. Senin 
4 te 1 veya 3 te 1 ine kurulmuş bir ekip, Develiye yeniliyorsun, onuncu durumda. Öyle. Öyle. 
Bayan takımı, sonuncu olmamak için kara yollarının maçını alacak mıyız, Beşiktaş’ı yenecek miyiz 
diye, yani bu gidişat kötü. Ya zamanında ben çıktım dedim ki, yani bir takımın antrenörü, karısını 
takım menajeri yapmaz. Abi böyle bir saçmalık olur mu ya? Aynı zamanda menajer yaptı, 20 gün 
sonra karısını bir de yardımcı antrenör yaptı bu arkadaş, biz de giderken plaket verdik ona. Ne 
başarı gösterdi ya? Ne yaptı? Yani akıl tutulması yani. Sonuç itibariyle, bu konuların bizim 
voleybolda geçmiş olan eski değerlerimizi çok iyi biliyoruz, Erdoğan Teziç’inden, Haldun 
ağabeyden, Baba Oral’dan, filan, filan, filan, nereden nereye geldiğimizi tartışacak, ben 
Başkanımdan rica ediyorum. Şu Galatasaray televizyonunu da öyle kapalı yerde değil, herkes 
duysun, kimi çağırırsanız çağırın, Galatasaray voleybolu, nereden geldi, nereye gitti. Bunun bir 
toplantısını yapın Başkanım yani. Bakın siz çıktınız, amatör şubelere, komite kurun. 5 kişilik 
komite kurun, bunlar bila ücret çalışacak insanlar. Şimdi biraz evvel siz dediniz ki, biz gerekli 
önlemleri alıyoruz. Voleybol takımına, 3’üncü pasör transfer edildi, birkaç gün evvel. Bu mu 
kurtarma? Yani zaten Japonya’dan pasör getirmişsin, bir tane de Türk, yerli pasörün var. Ve 
birinci Ligden yani, Sultanlar Liginden de değil. Aşağı gruptan, herhalde gelecek senenin takımı 
mı kuruluyor, nedir? Yani bana top öldürecek, sayı kazandıracak, ya smaçör alırsın, 1.65’lik, 
68’lik Sude oynuyor. Buse mi, Sude neyse. Veya yani onlar bizim büyük takımın 4 numaraları 
değil yani, değil. Yani mesela aldığınız pasör çaprazı kız, yani fileyi burasına alıyor, topu dışarı 
vuruyor.  
Yani, bana puan getirecek ya pasör çaprazı alacaksın ya orta oyuncu ya da smaçör. Benim pasöre 
mi ihtiyacım var? Buradan kümeden kurtarmak için. İşte bu hatalar, bilmeyenler, yönettiği 
zaman oluyor. Bu kadar basit. Yani bu ben sizden rica etmiştim, seçimi kazandığınız zaman, şu 
voleybol şubesine lütfen bakın diye ama siz de haklısınız. İnşaatlar mı, ada mı, transfer mi, o 
mu? Haklısınız. Haklısınız. Ama bu amatör şubeleri başka türlü adam edemezsiniz. Ben 15 
senedir konuşuyorum, konuşuyorum, konuşuyorum, aynı sistem, menajerlerin arpalığı oldu 
dediğim zaman da disipline veriliyorum, ceza almam için göbek atanlar, işte kimler, o 
menajerlerin aveneleri, bu işten geçinenler. Bunu voleybol camiasındaki herkes biliyor da, işte 
üyeler pek bilmiyorlar. Çünkü biz detaylı takip ediyoruz. Benim söyleyeceğim bu kadar.  
Tekrardan, bir şey daha ekleyeyim. Şu andaki futbol takımını şöyle görüyorum. 2000 senesine 
kadar, ondan 5, 6 sene evvel böyle devamlı yükselen bir çıtamız oldu. Devamlı işte, final, bizim 
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yendiğimiz tek takım, o sene Eindhowen’dı galiba, şeyi kazandı. UEFA kupasını kazandı. 
Arkasından geldik, geldik. 2000’de kupa aldık. Şimdi ben Bayern Münih maçına bakıyorum, 
Manchester’a bakıyorum. Yani Dursun abi geldi, sanki şeytan tüyü böyle değdi, takım yani ben 
Bayern’le kafa kafaya oynuyorum. Manchester’la, ben yarı final oynayamaz mıyım? Ama bu 
gidişat oraya gidiyor. 2000 senesindeki bir periyodumuz var. O yüzden tekrardan tebrik 
ediyorum ama Başkanım lütfen komite kurun. Kurun.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Toparlar mısınız? 
 
Serhat Özalemdar 
Kurun. Yani başka türlü, yani biz onlarla baş edemeyiz diye olmaz. Galatasarayın bu şubelerin 
parayla işi yok. Parayla işi yok. Kalple işi var. Galatasaraya transfer olmak istemeyen yüzlerce 
voleybolcu var. İstemeyen. Ben bu antrenörle çalışmam, ben bu erkek takımının antrenörüyle 
çalışmam deyip, yüzlerce voleybolcu var. Ya Galatasaray bu isim. Bana koşarak, koşarak, uçakla 
gelmesi lazım. Atlaması lazım? Niye? Sen karını da eşini de menajer yaparsan, menajerin de alt 
yapıdaki çocuklara, siz burada kalmak istiyorsanız bizim anlaştığımız menajerle çalışın derse, 
bütün aileler şikayet ediyorlar ama kimse duymuyor tabii, ben duyuyorum. Takip ediyorum, 
duyuyorum. Sonuç bu. Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. Bir şey daha ekleyeyim. 
Kapatıyorum. Bu arada istifa eden Levent zaten benim çok yakınım, akrabamdı. Cemal’le de çok 
sıkı görüşürüz. Onların hizmetlerinden dolayı da şimdiye kadar herhalde yönetim teşekkür 
etmedi ama ben teşekkür ediyorum ve o iki arkadaşımız da adımın Serhat olduğunu bildiğim 
gibi, Galatasaraya zarar vermemek için, zarara girmesin diye, özellikle Levent, ikisi de öyle. İstifa 
ettiler. Yanlış anlaşılmasın, kaçtılar değil. Zarar vermesinler diye. Bunu da not olarak kafanıza 
koyun. Teşekkür ederim. İyi akşamlar hepinize. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacıya teşekkürler. Son konuşmacımız Sayın Seçkin Koç. Lütfen, ikili diyaloğu 
keselim. Sayın konuşmacı, hızınızı alamadınız, orada da konuşuyorsunuz, konuşmacıyı 
dinleyelim lütfen.  
 
Seçkin Koç 
Sayın Başkan, sayın Yönetim Kurulu, Divan Kurulu ve toplantıya gelen saygıdeğer tüm üyeler, 
konuşmama başlamadan önce, ben özellikle bu sene yönetimin Cumhuriyetimizin 100’üncü 
yılında yapmış olduğu çalışmalardan kendilerine kutlamak isterim. Özellikle ülkemizde gelişi 
güzel kutlamalara vesile olan bu Cumhuriyetimizin 100’üncü yılı, layıkıyla kutlanmamıştır, sağda, 
solda, çeşitli politikalar olabilir, bilemiyorum, bahaneler de olabilir. Fakat kulübümüz bu konuda 
çok öncü davranarak, hakkıyla kulübümüzü gerekli yerlere getirmiştir. Hatta stattaki kareografi 
bile muhteşem olmuştur. Bu konularda bilirsiniz, rakip takım, rakip kulüp hep önümüzde 
oluyorlardı. Fakat burada da hakikaten biz çoğu konuda olduğu gibi, bu yönetimimiz sayesinde 
gerekli yerlere gelmiş bulunuyoruz. Tabii bunlardan bir tanesi de deprem konusu. Yani deprem 
konusunu da hakkıyla yardımları ellerinden geldiği kadar bölgeye yapmışlardır. Şimdi diğer 
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konuşmacıların konuşmalarındaki bazı şeylere de ben de değinmek istiyorum. Bu seneki evet, 
kupanın Suudi Arabistanda oynanması. Bu yanlış bir karar. Sonuçta bir federasyon varsa, bu 
kulüpler de bu federasyona bağlıysa ve federasyon da bu kulüpleri temsil ediyorsa, hani vekalet 
ilişkisi olur olmaz ama sonuçta bir maneviyat var ve kulüplerin isteklerini yerine getirmesi 
gerekir. Fakat bunu yapmamıştır. Biz bu konuda yani kulüp olarak yeterli demeci verdiğimize 
inanıyorum. Ama tabii ki burada farklı farklı ince hesaplar vardır ve bunları aşmak kolay değildir. 
Ama en azından ben şurada az bir zaman da kaldı zaten, yani başkanımızın zaman zaman 
konuşmalarında bu konuya tekrardan değinmesi, lafların arasında yine değinmesi, yani kulüp 
olarak bunu biz Türkiye'de oynanmasının istendiğini söylemesi ve federasyonun yanlış bir 
kararda ısrar ettiğini belirtmesinde yarar olduğunu düşünüyorum. Yoksa bundan daha fazla şu 
aşamada yapacak bir şeyimiz olmadığına inanıyorum. 
Diğer bir konu, yine bu son zamanlarda konuşulan Dilan Polat olayı, konuşmacıdan, 
konuşmacılardan birisi hani, bahsetti. Galatasaray bununla anılıyor filan, ben kesinlikle karşıyım. 
Çünkü yani burada sadece eski Galatasaraylı futbolcular yok. Başka kişiler de var bu konunun 
içinde. Ve bunlar aynı zamanda sanık değil şu aşamada, şikayetçi konumundalar. Ama sanık bile 
olsalar, yani bir hukukçu olarak şunu söylemek isterim. Yani haklarında bir ceza alınmamıştır ve 
bu kesinleşmemiştir. Dolayısıyla bunları kulüpten üyeliklerini dondurmak veya başka türlü bir 
işlem yapmak hukuken mümkün değildir zaten, doğru da değildir. Aynen katılıyorum. Aynı 
zamanda bunun kulüple de bir bağlantısı olduğuna, veya kulübün bunlarla anıldığını 
düşünmüyorum. Kesinlikle.  
Şimdi bir diğer konu, bu yani Eylül konuşmamda da bundan bahsetmiştim. Yönetimi bu konuda 
uyarmıştım, uyarmak demeyeyim de dikkatlerini çekmiştim diyeyim. Şimdi şöyle bir durumlar, 
yani bu seneki futbol sezonu hiçbir zaman da olmadığı gibi cereyan etmekte, yani bir hafazınızı 
tazeleyin, hangi sezon bir Kulüp Başkanı, kendi camiasını kin ve nefrete şeklinde yönlendirdi? 
İşte ne bileyim, hakemleri tokatlayın, siz olayı biliyorsunuz zaten, kısaca kesiyorum. Yani şunu 
demek istiyorum. Şu anda içinden geçtiğimiz futbol sezonu, normal bir sezon değil. Yani ben 
şimdi bu konuşma karşısında, rakip futbol başkanının ve başkanına verilen 45 günlük cezanın 
yanında, yani kıyaslayacak olursak, Erden Bey’e doğru bir şeyi ortaya koydu diye, 30 gün hak 
mahrumiyeti verilmesi, teraziye baktığımızda kabul edilebilir bir şey değil. Ben ne bir bunu kulüp 
üyesi olarak, ne de bir hukukçu olarak içime yani yediremiyorum. Şimdi bakın Erden Bey ne dedi, 
dedi ki, var kayıtları dışarı sızdırıldı. Bunun araştırılmasını istiyorum dedi. Bunda ne var? Ceza 
alacak bir şey var mı? Ve bu doğru mu? Değil mi? Doğru. Ama bir ceza aldı. Tabii ki Dursun 
Başkan gerekli açıklamayı yaptı. Ama yaptı, fakat şuna getirmeye çalışıyorum konuyu, yani bu 
sezona çok dikkat etmek zorundayız. Çünkü ben Eylül ayındaki konuşmamda dedim ki, biz iyi 
olabiliriz takım olarak, sizler de iyi olabilirsiniz, iyi de yönetebilirsiniz. Takım da çok iyi olabilir. 
Ama şampiyonluklar, sahada kazanılmıyor, masa başında da kaybedilebiliyor veya 
kazanılabiliyor, dolayısıyla bizim buna dikkat etmemiz gerekiyor. Nitekim, bakın nitekim, bu 
konuşmalar sonrasında, yani ilgili başkanın bu tür konuşmaları sonrasında, almış olduğu ceza hiç 
mi hiç, yani kayda değer bir ceza olmadığı gibi, daha sonrasında başımıza gelen, yani tiyatroları 
görüyorsunuz, iki haftadır, neler neler oynanıyor. Ve artık kimse bunu oynamaktan çekinmiyor. 
Yani geçen sene VAR kayıtları istendi diye, rakip Kulüp Başkanı tarafından federasyon ortaya 
çıkarttı. Ama nedense biz istedik, ortaya çıkmıyor. Niye, geçen sene çıkan VAR kayıtları 
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çıkabiliyorsa, bu senekiler niye çıkmıyor. Yani o zaman bizim kulübümüz onlardan daha mı az 
seviyede? Hayır. Tam tersi, bizim kulübümüz, camiamız, bütün kulüplerden çok daha üsttedir. 
Ama işte nedense, bu federasyon olsun, hakemler olsun, bunların gidişatı düzgün gözükmüyor. 
O zaman bizim yönetim olarak burada önlemlerimizi almamız gerekmektedir. Ha bu önlemleri 
alırken, nasıl olacak? Tabii ki, Galatasaray demek bir camia ise, bunun içinde sporcular var, kulüp 
var, liseli, lisesizler, aynı zamanda spor yazarlarımız, Galatasaraylı iş adamları derneği, biz 
hukukçular, hepimiz bir aradayız ve ben şuna baktığım zaman, bizim spor yazarlarımızın da 
yeteri kadar kollanmadığını görüyorum. Yani bizi çok güzel, kalemleri ile olsun, youtube 
kanallarında savunmaya çalışıyorlar, her türlü şeyi söylüyorlar, ama biz onların yeterince 
arkasında olduğumuzu ben düşünmüyorum, ne yazık ki. Dolayısıyla birazcık daha gayret 
etmemiz lazım. Çünkü uyarıyorum, bu kaos ortamı, daha da kötüye gidecek. Yani Galatasaray 
güçlendikçe, parasal anlamda belli bir yere geldikçe, şampiyonluklar yaşadıkça, dışarıda maçları 
kazandıkça, bu söylemlerin ritmi artacak ve saçma sapan tiyatrolar görmeye devam edeceğiz. 
Bakın önümüzde Beşiktaş-Fenerbahçe maçı var. Göreceğiz, kim kime meyilli veya değil, kimin 
kime borcu var veya yok. Bunu bize gösterecekler. Bu hafta sonu, ama onun dışında, çok yakın 
bir zamanda Galatasaray-Fenerbahçe maçı var. Dolayısıyla ben bu konularda, yapılan bu 
yanlışlar üzerine Galatasaraylı Hukukçular Derneği olarak, elimi taşın altına koydum ve bir bildiri 
yayınladım. Yani daha doğrusu, bir bildiriyi kaleme aldık ve ben bunu gerekirse yarın veya 
öbürsü gün, federasyon önünde deklare etmek istiyorum. Diğer gazetecilerle birlikte, çünkü 
birisinin bir şey yapması gerekiyor. Yoksa bizim şampiyonluklarımız da kaçabilir. Bunun yanında 
tabii biz Avrupa'da çok güzel gidiyoruz. Yani yönetime buradan da teşekkür ediyoruz. Fakat yani 
çok güçlü bir kura, güçlü bir grup, buna rağmen aldığımız puanlar, Galatasarayın nasıl bir kulüp 
olduğunu ortaya koydu. Son bir maçımız kaldı. Fakat orada da görüyoruz ki, büyük takımlar, 
UEFA nın yani kollamasına girmiş, yani orada da yok Manchester United, daha iyi bir takım, o 
muhakkak çıkması lazım veya öteki takım. Öyle olmamalı. Yani bizim de oradaki, yani son 2 
maçtaki hakem hatalarından bahsediyorum. Bir VAR çizgisi bile çizilmedi. O zaman bizim 
oralarda da aktif olmamız lazım. Gerekli şeyleri yapmamız lazım. Allahtan ki, Dursun Başkan, 
orada da yani yönetim diyeyim, bir deklarasyon yayınladı, yani hakemle ilgili de gereken bazı 
başvuruları filan yaptı. Yeterli olur mu bilemiyorum. Bence Fifa kurumunda da yani UEFA’nın 
oradaki kurullarında da nasıl Şenez Erzik çok güzel temsil ediyorsa, hakkımızın yenmemesini 
sağlıyorsa, bizim de oralarda artık bundan sonra, çünkü ben de daha da ileri gideceğimizi 
düşünüyorum. Yani Kopenhag’ı yenerek, bırakın UEFA’yı, şampiyonlar liginde devam 
edeceğimizi düşünüyorum. O zaman bizim orada da aktif hale gelmemiz gerekiyor.  
Benim diyeceğim bunlar. Yani sonuçta bizim bundan sonrasında da çok dikkatli olmamız 
gerekiyor. Daha fazla bildiri yapmamız gerekiyor ve spor yazarlarımız olsun, diğer dernekler 
olsun, yani bunlarla daha bir ilişkiye girmemiz gerekiyor. Ben bir Galatasaraylı hukukçu olarak, 
Başkanımız dedi ki, bizleri istediğiniz zaman, görebilirsiniz, ziyaret edebilirsiniz. Evet, biz 
geçende de konuşmamda söyledim. Manevi olarak, yani maddi olarak bir şey istemiyoruz. 
Manevi olarak, biz kulübün yanında olmak istiyoruz. Elimizi taşın altına koymak istiyoruz ve bu 
konuyla ilgili olarak ben aslında, diğer bütün hukukçuları, yani camiadaki hukukçuları da 
derneğime çağırıyorum. Ama bunun yanında, mesela manevi olarak bir destek görsek, bugün 
İstanbul barosunda 60 bin tane üye var, avukat var. Bunların üçte birini çekebilsek, yani 



30 
 

çekemeyiz de yani üçte biri Galatasaraylı olsa anlamında söylüyorum. Çok daha itibarlı bir yere 
geliriz, yani sonunda her şey dönüp dolaşıyor, hukuğa geliyor. O yüzden ben hani bunu da 
belirtmek istiyorum. Bu arada yaklaşan Adana Demirspor maçı ve Kopenhag maçında ben 
takımımıza başarılar diliyorum. Sizleri de tekrardan yaptıklarınız için kutluyorum. Sağ olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacıya teşekkürler. 9 konuşmacımız kayıt vermişti. Sayın Berkan Baras feragat ettiği 
için 8 konuşmacımız konuştu. Şimdi ben Yönetim Kurulundan bir, Yönetim Kurulumuzdan bir 
katkı olacak mı? Ben olmadığını görüyorum. 2024 yılının, bütün olumsuzlukların 2023 yılında 
kalıp, 2024 yılının camiamıza başarı ve şampiyonluk, siz değerli üyelerimize de sağlık ve mutluluk 
getirmesini dileyerek, Aralık ayı oturumumuzu kapatıyorum. Hoşça kalınız.  
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